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بازار طلا و سکه 99/8/5 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

بهره برداری از محل دائمی نمایشگاه ها درنیمه آبان  آغاز  می شود  

اصفهان میزبان استانداردترین نمایشگاه کشور
      مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان:  در صورتی که همراهی شهرداری و اتاق بازرگانی اصفهان وجود نداشت، اجرای این پروژه به سرانجام نمی رسید
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به حکم روزی حلال 
به همدیگر رحم 

کنیم
این روزها قیمــت دلار کاهش 
داشــته ولی قیمت اجناس در 
بازار نه تنها کاهشــی نداشــته 
است بلکه هر روز و یا بهتر بگوییم 
هر ســاعت دچار افزایش قیمت 
می شوند. این در حالی است که 
وقتی شایعه افزایش قیمت دلار 
هم به بازاریان برســد،  به بهانه 
گرانی دلار اجناسشــان را گران 
می کنند اما حالا ارزان شدن دلار 
هیچ کاهش قیمتــی را در بازار 
به بار نیاورده است. متاسفانه در 
ماه های اخیر اجناس در بازار های 
ایران به گونــه ای قیمت گذاری 
می شــود که لزوما مغازه داران 
قبل از دادن قیمت ، ارزش دلار را 
چک می کردند و اگر هزار تومان 
دلار گران تر شده بود صدها برابر 
آن را در قیمت اجناسشان جبران 
می کردند. مردم هــم که دیگر 
نفسی برای اعتراض به این افراد 
ســود جو ندارند یا به اجبار پول 
زور را پرداخــت می کنند و یا به 
دلیل وضعیت سخت معیشتی 
که گریبان گیر اکثر اقشار جامعه 

شده است از ...

 معاون بهبود تولیدات دامی 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان:

 مرغ 2۷ هزار تومانی
 برای مصرف کننده عادلانه 

نیست
معاون بهبــود تولیدات دامی ســازمان جهاد 
کشاورزی اســتان اصفهان با بیان اینکه قیمت 
مرغ ۲۷ هزار تومان برای مصرف کننده عادلانه 
نیست، گفت: اگر دولت ۱۰۰ درصد نهاده های 
مرغداران را تامین کند، می تــوان مرغ را زیر 
کانال ۲۰ هزار تومان و با قیمــت، ۱۶، ۱۷ و یا 
۱۸ هزار تومان به دست مصرف کننده برسانیم.

حسین ایراندوست در خصوص دلایل افزایش 
قیمت مرغ، اظهار کرد: باید توجه داشــت که 
مشکل گرانی مرغ تنها مربوط به اصفهان نیست 

و کشوری است. ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

دلالان نگران آوار شکست نرخ ها هستند؛ 

تعلیق سنگین در بازار ارز  
بازار ارز پس از سپری کردن چند هفته افزایش مستمر 

و ریزش نرخ ها در هفته گذشته، حرکت احتیاطی توأم با 
ریزش را در پی گرفته است. ریشه یابی این مهم، حکایت از 

هم افزایی چندین عامل اقتصادی و روانی در راستای ریزش نرخ 
ارز پس از هفته ها افزایش نرخ ارز در بازار دارد....

۷

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
14,659,00014,298,000قدیم

سکه طرح 
13,498,00013,200,000جدید

7,600,0007,610,000نیم سکه

5,100,0005,020,000ربع سکه

2,690,0002,605,000سکه گرمی

یک مثقال 
5,699,0005,609,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,315,5001,295,400 عیار

طلای آب شده 
5,700,0005,612,000نقدی

یک گرم طلای 
241,753,9001,726,600 عیار

سه شنبه| 6 آبان 1399| 2۷ اکتبر 2020 | 10 ربیع الاول 1442 | سال سوم| شماره 628|  صفحه اول

شهردارى قمصر به استناد مصوبه شوراى محترم اسلامــى شهرقمصربه شرح جدول ذیل در نظــر دارد یک 
قطعه زمین با کاربرى مسکونى تحت پلاك ثبتى قید شده در جدول زیررا از طریق مزایده عمومى به فروش برساند.

مشخصات ملک :

سایر شرایط : 1- پیشنهاد دهندگان بایستى رعایت منع مداخله کارکنان دولت را بنمایند. 2- پیشنهاد دهندگان بایستى معادل 5٪ قیمت پایه به مبلغ قید شده 
در جدول فوق را به عنوان سپرده به حساب 3100005117003 شهردارى قمصر نزد بانک ملى ایران شعبه قمصر واریز و یا ضمانت نامه بانکى به میزان فوق ضمیمه 
پیشنهاد خود نمایند. 3- پیشنهاد دهندگان مى توانند جهت بازدید از محل مورد مزایده و کسب اطلاعات لازم و دریافت اسناد مزایده از تاریخ انتشارآگهى نوبت 
دوم لغایت 99/8/17 در اوقات ادارى به شهردارى قمصر مراجعه نموده و اسناد مزایده را دریافت نمایند . 4- پیشنهاد دهندگان بایستى پیشنهاد خود را با ذکر 
دقیق نوع و مشخصات مورد مزایده در پاکت لاك ومهر شده و حداکثر تا پایان وقت ادارى روز یکشنبه مورخه 99/8/18  به دبیرخانه محرمانه شهردارى تسلیم 
و رسید اخذ نمایند. 5- به پیشنهاداتى که بعد از موعد مقرر رسیده و یا مخدوش و بدون سپرده باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد. 6- کمیسیون عالى معاملات 
شهردارى در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 7- پیشنهادات رسیده در ساعت 10 صبح روز دوشنبه مورخه 99/8/19 در محل ساختمان اداري 
شهردارى باز و قرائت خواهد شد و حضور پیشنهاد دهنده در کمیسیون آزاد مى باشد. 8- کمیسیون مى توانند درصورت لزوم یک هفته پیشنهادات را بررسى و 
نتیجه آن را اعلام نماید.  9- کلیه هزینه هاى نقل و انتقال ثبتى و غیره  به عهده برنده مزایده خواهد بود.10- با توجه به اینکه سند مالکیت پلاك مورد مزایده در 
حال حاضر به مساحت 251/52 متر مربع مى باشد و مى بایست مراحل ثبتى اجراى ماده 54 قانون ثبت اسناد آن صورت پذیرد لذا سند مالکیت باقیمانده پلاك 
پس از اصلاح به نام برنده مزایده انتقال خواهد یافت.  11- سپرده نفرات اول و دوم  و سوم مزایده تا انعقاد قرارداد  با برندگان مزایده نزد شهردارى باقى خواهد 
ماند و چنانچه برنده  مزایده ظرف مدت هفت روز از انعقاد قرارداد ویا پرداخت مبلغ پیشنهادى خوددارى نماید سپرده آنها به نفع شهردارى ضبط و از نفرات بعدى 
دعوت بعمل خواهد آمد بدیهی است چنانچه نفرات دوم و سوم نیزظرف مدت مقرر پس از ابلاغ شهردارى  حاضر به عقد قرارداد ویا پرداخت مبلغ پیشنهادى 
نشوند سپرده آنان به نفع شهردارى ضبط خواهد شد. 12- سایر اطلاعات و جزییات مربوطه به مزایده در اسناد مزایده مندرج است. 13- پیشنهاد دهندگان 

مى بایستى رسید یا ضمانت نامه شرکت در مزایده را در پاکت (الف) ، رزومه و سوابق شرکت کننده را در پاکت (ب) ، وپیشنهاد خود را در پاکت (ج) قراردهند.

حسن پرآبى قمصرى   -      شهردار قمصر شناسه: 1026587

ف
شماره آدرسشماره پلاك ردی

مساحتمصوبه شوراى اسلامى شهرقطعه
( متر مربع )

قیمت 
پایه(ریال)

قیمت کل 
پایه(ریال)

مبلغ  ٪5 
سپرده (ریال)

3039 فرعى از 49 1
اصلى 

خیابان کمربندى 
بند8-1 هفتاد و هشتمین 12جزاوند

215/4320,000,0004,308,600,000215,430,000صورتجلسه 99/6/30

آگهـى مزایـده (مرحله اول)

چاپ دوم: 99/8/6     چاپ اول: 99/7/29 

چاپ دوم

آگهى  مزایده

شناسه: 1026381
محمد مغزى نجف آبادى - شهردار نجف آباد

چاپ دوم

شهردارى نجف آباد در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 99/566   مورخ 99/03/07 شوراى محترم اسلامى 
شهر  نسبت به فروش عرصه پانزده پلاك مسکونى (از محل منابع داخلى) واقع در منطقه سه براساس بلوك بندى 
مشخص شامل بلوك هاى 1، چهار پلاك به مساحت 2052 متر مربع با قیمت پایه کارشناسى به مبلغ 48,870,000,000 
ریال ، 2- چهار پلاك به مساحت 2010 متر مربع با قیمت پایه کارشناسى به مبلغ 46,192,000,000 ریال ، 3- سه پلاك به 
مساحت 1572 متر مربع با قیمت پایه کارشناسى به مبلغ 35,964,000,000 ریال ، 4- چهار پلاك به مساحت 1749 متر 

مربع با قیمت پایه کارشناسى به مبلغ 39,676,000,000 ریال و حسب مشخصات موجود در مدارك مزایده  اقدام نماید.
متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده ، تا پایان وقت ادارى روز یکشنبه مورخ 99/08/18 به امور 
قراردادهاى شهردارى نجف آباد مراجعه نمایند.  برندگان اول، دوم و سوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند 

سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 
** سایر اطلاعات مربوط به مزایده در اسناد مزایده مندرج است و شهردارى نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه 

پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهى مزایده مرحله دوم
چاپ اول

شهردارى کلیشاد و سودرجان به استناد مصوبه شماره 3453/ه/99 مورخ 1399/06/26 شوراى محترم اسلامى شهر در 
نظر دارد  نسبت به  ( اجاره جایگاه CNG  متعلق به شهردارى واقع در 
بلوار نجات بخش، شهر کلیشاد و سودرجان) به مدت یکسال اقدام نماید.  
لذا از متقاضیان واجد الشرایط دعوت مى گردد ، مطابق اطلاعات ذیل  به 

شهردارى مراجعه نمایند. 
- محل دریافت اسناد مزایده واحد دبیرخانه شهردارى مى باشد. 

- محل  تحویل اسناد مزایده واحد دبیرخانه حراست شهردارى مى باشد. 
- شرکت کنندگان باید سپرده اى معادل 5 درصد معادل اجاره بها سالیانه به مبلغ پایه کارشناسى شده را به حساب سپرده شهردارى واریز 

و یا نسبت به صدور ضمانت نامه بانکى در وجه شهردارى تحت عنوان سپرده شرکت در مزایده اقدام نمایند. 
- برندگان اول، دوم وسوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 

- سایر اطلاعات و جزییات مربوط به معامله در اسناد مزایده مندرج مى باشد. 
- شهردارى در رد و قبول هر یک از پیشنهادها مختار است. 

حامد اخگر - شهردار شناسه: 1032334

1399/08/06 الى 1399/08/27مهلت بازدید و اخذ اسناد 

1399/08/06 الى 1399/08/27مهلت تحویل اسناد 

1399/08/28بازگشایى اسناد

شهردارى شاهین شهر باستناد مصوبه شماره 3059/ش مورخ 98/12/28 شوراى 
محترم اسلامى شهر در نظر دارد  عملیات احداث پارك محله اى با اولویت نسیم 5 

را با اعتبار اولیه 7,000,000,000ریال به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید.
* متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اوراق مناقصه مى بایستى در 
ساعات ادارى به واحد عمران شهردارى مراجعه و پیشنهادهاى خود را حداکثر تا 
پایان وقت ادارى روز شنبه مورخ 99/08/24 به دبیرخانه حراست تحویل نمایند. 

* شهردارى در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختار است.

آگهى مناقصه عمومى (نوبت اول)

احمدرضا پرى تبار - شهردار شاهین شهر 103
20

52
ه: 

اس
شن

چاپ اول

آگهى مزایده عمومى (نوبت اول)
هتل پارسیان سوئیت اصفهان  وابسته به شرکت هتل هاى بین المللى پارسیان

در نظر دارد نسبت به اجاره موارد مشروحه ذیل به اشخاص حقیقى و حقوقى واجد شرایط براى مدت یکسال 
شمسى اقدام نماید.

نوع واگذارىموضوع واگذارىردیف

با مدل اجاره ماهیانهغرفه بستنى فروشى بهمراه سالن پارسه1

از متقاضیان دعوت بعمل مى آید جهت اخذ فرم شرایط شرکت در مزایده از تاریخ 99/08/06 تا تاریخ 99/08/14 
در ساعات  9 الى 12 ( باستثناى ایام تعطیل) به آدرس زیر مراجعه فرمایند:

آدرس اصفهان : بلوار آیینه خانه-مقابل سى و سه پل، هتل پارسیان سوئیت-  امور مالى/ادارى 
تلفن 031-36674311-5 

آدرس تهران: بزرگراه یادگار امام ، خروجى چمران جنوب، ضلع جنوبى هتل پارسیان اوین ، شرکت پیشرو 
سیاحت، دفتر کمیسیون معاملات شرکت هتل هاى پارسیان- تلفن: 021-22344395

تاریخ بازگشایى پاکات متقاضیان اجاره غرفه بستنى فروشى بهمراه سالن پارسه صبح روز شنبه ساعت 8:30 
مورخ 17 /99/08 مى باشد. 

 www.ptrco.ir و www.pih.ir  ضمناً متقاضیان محترم مى توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت *
و آدرس سایت هتل  www.parsiansuitehotel.comمراجعه فرمایند.
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عضو کمیسیون 
عمران مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
طرح یکپارچه ســازی شــرکت های آبفای 
شهری و روســتایی از هدر رفت ســرمایه ها 
جلوگیری می کند، گفت: یکپارچه ســازی مدیریــت همراه با 

اختیارات، باعث رشد و پیشرفت کشور می شود.
مجتبی یوســفی، نماینده مردم اهــواز، کارون، باوی و حمیدیه 
در مجلس شــورای اســلامی در خصوص طرح یکپارچه سازی 
شرکت های آب و فاضلاب شــهری و روستایی اظهار داشت: این 
طرح تجمیعی، از تصمیمــات موازی در دســتگاه های اجرایی 
جلوگیری می کند و می تواند کمک بسزایی در زمینه رفع مشکلات 

مردم داشته باشد.
وی با بیان اینکــه در مجموع موافق این طرح یکپارچه ســازی 

شرکت های آب و فاضلاب شهری و روســتایی هستم، افزود: اگر 
در دستگاهای اجرایی انسجام بخشی و هم افزایی لازم ایجاد شود، 

می تواند باعث موفقیت در اجرای طرح ها باشد.
نماینده مردم اهواز، کارون، باوی و حمیدیه در مجلس شــورای 
اســلامی با بیان اینکه طرح یکپارچه سازی شــرکت های آبفای 
شهری و روستایی از هدر رفت سرمایه ها جلوگیری می کند، گفت: 
یکپارچه سازی مدیریت همراه با اختیارات، باعث رشد و پیشرفت 

کشور می شود.
عضو کمیسیون عمران مجلس خاطرنشان کرد: در برخی از نقاط 
کشور تاسیسات مختلف آبرسانی وجود دارد؛ برای مثال تاسیسات 
و خط لوله ای را شرکت آب و فاضلاب شهری احداث کرده و چند 
روستا نیز در مجاورت خط هستند که با یکپارچه سازی شرکتها 
براحتی امکان اتصال این روستاها به همان خط وجود دارد و اگر 

روستاها را به این شبکه وصل کنیم، عمده مشکل آب آنها برطرف 
می شود.

به گفته وی، طرح یکپارچه سازی شرکت های آب و فاضلاب شهری 
و روستایی از لحاظ مدیریت، می تواند کمک شایانی در خصوص 

جلوگیری از هدر رفت سرمایه ها و انسجام بخشی بنماید.
نماینده مردم اهواز، کارون، باوی و حمیدیه با اشــاره به مشکل 
انباشت بدهی ها در شــرکت های آبفار گفت: شرکت های آب و 
فاضلاب روستایی دولتی و دچار انباشت بدهی بوده و زیان ده هستند 
و لذا یکی از شــروط موفقیت این طرح حمایت دولت در تسویه 
حساب بدهی های این شرکت ها هم در حوزه نیروی انسانی و هم 
مربوط به احداث تاسیسات است؛ در همین ارتباط ضرورت دارد به 
هر نحو ممکن، حقوق معوقه پرسنل شریف و زحمتکش آبفار که 

بعضا چندماه عقب افتاده، سریعتر پرداخت بشود.

طرح یکپارچه سازی شرکت های آبفا از هدر رفت سرمایه ها جلوگیری می کند
این طرح تجمیعی، از تصمیمات موازی در دستگاه های اجرایی جلوگیری می کند و می تواند کمک بسزایی در زمینه رفع مشکلات مردم 

داشته باشد. اخبار اصفهان
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... خریــد خــود هرچند هم 
که ضــروری باشــد منصرف 
می شــوند. حالا ماه هاست که 
برخی از خانــواده های ایرانی 
نتوانسته اند مایحتاج ضروری 
مانند مرغ و گوشــت و میوه و 

حتی دارو بخرند!
اما چرا در این روزها که نرخ ارز 
کاهش یافته است، شاهد نزولی 
شــدن قیمت ها در بازارهای 
مختلــف نبوده ایــم. عده ای 
دلیل عدم کاهــش قیمت در 
بازارهای مختلف پس از ارزان 
شــدن ارز را عدم یک نظارت 
صحیح می دانند.متاسفانه بازار 
ایران مدتهاست نظارتی بر خود 
ندیده اســت. به نظر می رسد 
بازار ارز تا مشخص شدن نتیجه 
انتخابات آمریکا  رغبتی برای 
افزایــش قیمت نــدارد و اگر 
بخواهیم وضعیت را با ماه های 
گذشته مقایسه کنیم خواهیم 
دید که این بــازار عملا به کما 
رفته است. البته این کما بیشتر 
به شخصی شــباهت دارد که 
خود را به خــواب زده و هر آن 
دوباره بیدار خواهد شد . شاید 
به همین دلیل است که مردم 
هم اعتمادی بــه این کاهش 
قیمت دلار ندارنــد و بازار نیز 
واکنشی نشان نمی دهد. اما از 
طرف دیگر مصرف کنندگانی 
که ماه هاست به بهانه افزایش 
قیمت دلار در فشــار هستند 
حال با این وجــود توقع دارند 
تا همان گونه کــه افزایش نرخ 
ارز در قیمت بازارهای مختلف 
اقتصادی به خصوص کالاهای 
اساســی تاثیر داشــته است، 
اکنون کــه ارز رونــد کاهش 
قیمت را در پیش گرفته است 
کالاهای اساســی هم کاهش 
قیمت را تجربــه کنند. اما این 
توقع در حالی اســت که فعلا 
خبری از کاهش قیمت  در بازار 
کالاهای اساسی در میان نیست 
.با توجه به این مسائل عده ای از 
صاحب  نظران می گویند قیمت 
کالاها با افزایش قیمت ارز بالا 
می رود اما با کاهش قیمت ارز 
پاییــن برنمی گــردد. عده ای 
دیگر معتقدند که منطق حاکم 
بر بازار، بر این اصل اســت که 
اصولا قیمت ها پس از بالا رفتن 
برای کاهش انعطاف نداشته و 
به ســختی و با رَوَندی کُند به 
سمت قیمت های قبل می رود. 
بنابرایــن حداقل ۳ تــا ۴ ماه 
زمان لازم است تا فروشندگان 
اجناســی را که بــا قیمت بالا 
خریــداری کــرده و به فروش 
رســانده اند راضــی به کاهش 
قیمت باشــند. در نتیجه نباید 
منتظر پاییــن آمدن قیمت ها 

باشیم. 
وقتــی چنین مطالبــی گفته 
شــود نتیجه این می شود که 
بازار در برابر هر نوع عملی که 
افزایش قیمــت را تجربه کند، 
پس از بازگشــت بــه آرامش 
تمایل کمتری را برای کاهش 
قیمت از خود نشان می دهند، 
به نوعی دیگر در برابر کاهش 
قیمت  مقاومــت خواهد کرد. 
و این ناشــی از ســودجویانی 
اســت که بــازار هــای ایران 
را در دســت گرفته اند. فرقی 
نمی کند که یک بقالی کوچک 
سر کوچه داشته باشیم یا تاجر 
بزرگی باشــیم به حکم شرع و 
روزی حــلال باید هر جنس را 
با درصدی ســود مشخص به 
فروش برسانیم و اگر دلار ارزان 
و گران شده در قیمت اجناسی 
که مــا قبلا خریده ایــم نباید 

تفاوتی ایجاد شود. 

اقتصاد استان
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نامه جهانگیری، حسن ختام قیمت گذاری دستوری فولاد
معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه اصفهان گفت: نامه اخیر معاون اول رییس جمهوری مبنی بر لزوم 

رعایت ضوابط بورس کالا در معاملات، بیانگر پایان نگاه دستوری دولت به قیمت فولاد بوده است.
طهمورث جوانبخت معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه اصفهان اظهار داشت: هفته گذشته با حمایت 
فعالان صنعت فولاد و بازار سرمایه، شیوه نامه قیمت گذاری دستوری از سوی مجلس زیر سوال رفت و در 

ادامه معاون اول رییس جمهوری نیز از این موضوع حمایت کردند.
او در پاسخ به این پرسش که آیا قیمت گذاری به کلی منتفی شده است؟ گفت: بله، موضوعی که سهامداران 

باید به آن توجه کنند، آن است که قرار است برای قیمت فولاد نرخی پایه مشخص شود که موضوع مهمی نیست. در 
خصوص سقف قیمت نیز قطعا قیمت دستوری نخواهیم داشت و پیش بینی بنده مبنا قرار گرفتن قیمت های جهانی آن هم 

نه براساس نرخ دلار نیما بلکه دلار سنا است که این اتفاق به معنای رسیدن سود اصلی به فولادسازان به جای دلالان است.
معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه اصفهان در خصوص روند معاملات سهام شرکت های فولادی نیز گفت: روند منفی روز های اخیر به دلیل 
چشم انداز منفی سهامداران از قیمت گذاری دستوری بود چراکه اگر قیمت دستوری می شد ماهانه ۲۰۰۰ میلیارد تومان درآمد فولاد مبارکه 

به عنوان رانت به جیب واسطه ها واریز می شد، اما امروز این مبلغ به شرکت می رسد.

شهرستان اصفهان مشمول محدودیت های شدید کرونا نشده است
رئیس اتاق اصناف اصفهان گفت: شهرستان اصفهان شامل محدودیت های جدید و شدید کرونا نشده است 

و تنها اصناف پنج شهرستان تعطیل است.
رسول جهانگیری در خصوص محدودیت های شدید کرونایی که روز شنبه از سوی دولت اعلام شد، اظهار 
کرد: شهرستان اصفهان جزو محدودیت های شدید کرونایی نیست و تنها پنج شهرستان گلپایگان، خوانسار، 

سمیرم، نجف آباد و شاهین شهر مشمول این محدودیت ها هستند.
وی افزود: براساس این مصوبه جدید، مشاغلی که در گروه بندی ۲، ۳ و ۴ قرار دارند، تعطیل هستند و تنها مشاغل 

گروه که مرتبط با زندگی روزمره و نیازهای ضروری مردم هستند از جمله اورژانس ها، مراکز خدماتی و اداری، مراکز 
امنیتی، فروشگاه های زنجیره ای، سوپرمارکت ها، نانوایی ها و... به فعالیت خود ادامه خواهند داد.

رئیس اتاق اصناف اصفهان درباره اینکه چرا با وجود قرمز بودن شهر اصفهان، این شهرستان مشمول محدودیت های جدید نمی 
شود، اظهار کرد: در دسته بندی اخیر شهرستان ها براساس میزان مرگ و میر و ابتلا به کرونا مشمول محدودیت های شدید کرونایی شده اند.

وی توضیح داد: اگرچه عنوان می شود تهران یکی از کلانشهرهای آلوده به کرونا است، اما خود این شهر مشمول این طرح نبوده و دو شهرستان 
ورامین و دماوند از استان تهران مشمول محدودیت های شدید کرونایی قرار گرفته اند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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در زمانی که رویدادهای 
نمایشگاهی در پل 
شهرستان برگزار 

می شد، شرکت های 
خارجی حاضر به 

مشارکت در نمایشگاه ها 
نبودند چرا که فضای 

مناسبی برای برگزاری 
این نمایشگاه ها وجود 

نداشت

به گزارش روابط عمومی 
شــرکت نمایشگاه های 
اســتان  بین المللــی 
علــی  اصفهــان، 
یارمحمدیان با اشاره به 
اینکه اصفهان به عنوان 
یکــی از اســتان های 
فعال و تاثیرگــذار در حوزه اقتصادی 
و صنعت کشــور به شــمار می رود، 
گفــت: این اســتان ســال ها از نبود 
یک محل اســتاندارد برای برگزاری 
رویدادهای نمایشگاهی رنج می برد اما 
با فعالیت های انجام شده، محل جدید 
برگزاری نمایشــگاه های بین المللی 
استان تکمیل شده و بهره برداری از آن 

در نیمه آبان ماه آغاز می شود.
وی با بیان اینکه اســتان اصفهان در 
حوزه فولاد، سنگ، طلا، دام و طیور، 
گل و گیاه، فرش و... حرف نخســت 
را در کشور می زند، اظهار داشت: در 
چنین شرایطی لازم است نمایشگاه 
بین المللی اصفهان بــه عنوان نقطه 
معرفی و ایجــاد ارتباطات و تعاملات 
تجــاری میــان فعــالان اقتصادی 
نقش آفرینی ویژه ای داشــته باشد؛ 
این اتفاق در شــرایطی رخ می دهد 
که محلی اســتاندارد و بی نظیر برای 
برگــزاری رویدادهای نمایشــگاهی 

وجود داشته باشد.
مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه های 
بین المللی استان اصفهان با اشاره به 
اختصاص زمینی به مساحت ۴7 هکتار 
برای ســاخت محل دائمی برگزاری 
رویدادهای نمایشگاهی استان تصریح 

کرد: این نمایشــگاه، استانداردترین 
نمایشگاهی است که در سطح کشور 
اجرا شده؛ چرا که یک سالن ۲1 هزار 
متری و ۳۰ هــزار مترمربع محوطه 
روباز برپایی رویدادهای نمایشگاهی 
را دارد و امکان برگزاری نمایشگاه های 
بین المللی مدرن را با زیر ساخت های 
مناسب را برای مشــارکت کنندگان 

فراهم می کند.
وی با تاکید بر اینکه فعالان اقتصادی 
در بستر این نمایشــگاه می توانند به 
توسعه ارتباطات تجاری خود بپردازند، 
اضافه کرد: پیش از ساخت محل جدید 
نمایشگاه ها و در زمانی که رویدادهای 
نمایشگاهی در پل شهرستان برگزار 

می شد، شــرکت های خارجی حاضر 
به مشارکت در نمایشگاه ها نبودند چرا 
که فضای مناسبی برای برگزاری این 
نمایشگاه ها وجود نداشت؛ اما اکنون 
شرایطی فراهم آمده که شرکت های 
خارجی بتوانند در نمایشگاه اصفهان 
حضور یابنــد و با فعــالان اقتصادی 
ایرانی و اصفهانی به تعاملات تجاری 

بپردازند.
یارمحمدیان ادامه داد: اگر قرار باشد 
کشور به رشــد اقتصادی دست یابد 
و صادرات غیرنفتــی را افزایش دهد، 
لازم اســت رویدادهای نمایشگاهی 
تقویت شــوند؛ بر همین اساس، باید 
شــرایطی فراهم آید تا شرکت های 

فعال در حوزه هــای مختلف بتوانند 
در نمایشــگاه های داخلی و خارجی 
شرکت کنند و دستاوردهای خود را به 

نمایش گذارند. 
وی بــا تشــکر از شــهرداری و اتاق 
بازرگانی اصفهان به عنوان سهامداران 
شــرکت نمایشــگاه های بین المللی 
یادآور شــد: در صورتی که همراهی 
شــهرداری و اتاق بازرگانی اصفهان 
وجود نداشــت، اجرای ایــن پروژه 
به ســرانجام نمی رســید؛ اما اکنون 
شــرایطی فراهم آمده تــا اصفهان 
میزبــان یکــی از اســتانداردترین 
 مراکــز نمایشــگاهی در ســطح

 کشور باشد.

بهره برداری از محل دائمی نمایشگاه ها درنیمه آبان  آغاز  می شود  

اصفهان میزبان استانداردترین نمایشگاه کشور
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان از 
بهره برداری محل جدید برگزاری رویدادهای نمایشگاهی استان 

در نیمه آبان ماه خبر داد.

    مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان:  در صورتی که همراهی شهرداری و اتاق بازرگانی اصفهان وجود نداشت، اجرای این پروژه به سرانجام نمی رسید

اخبار اصفهان
گـــزارش
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 معاون بهبود تولیدات دامی 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان:

 مرغ 2۷ هزار تومانی
 برای مصرف کننده عادلانه نیست

معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان جهاد کشاورزی استان 
اصفهان با بیان اینکه قیمت مــرغ 2۷ هزار تومان برای مصرف 
کننده عادلانه نیســت، گفت: اگر دولت ۱00 درصد نهاده های 
مرغداران را تامین کند، می توان مرغ را زیر کانال 20 هزار تومان و 
با قیمت، ۱۶، ۱۷ و یا ۱۸ هزار تومان به دست مصرف کننده برسانیم.

حسین ایراندوســت در خصوص دلایل افزایش قیمت مرغ، اظهار کرد: 
باید توجه داشت که مشکل گرانی مرغ تنها مربوط به اصفهان نیست و 

کشوری است.
وی با بیان اینکه آنچه مشخص است میزان کشتار مرغ در اصفهان با توجه 
به افزایش جوجه ریزی در سال جاری، بالا بوده است، گفت: میزان جوجه 
ریزی در مرغداری های استان طی تابستان امسال نسبت به تابستان سال 

گذشته 1۰ درصد افزایش یافت.
معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان با اشاره 
به روند افزایشی کشتار مرغ در نیمه اول امسال، اضافه کرد: به طور متوسط 
هر شب در تیر ماه امسال ۳۵1 تن، در مرداد ماه ۴۲۸ تن، شهریور ماه ۴۹۴ 
تن و در مهر ماه ۵۶۲ تن مرغ در استان کشتار شده است، به این معنا که هر 

ماه میزان کشتار مرغ بین ۲ تا 1۰ درصد افزایش یافته است.
وی با بیان اینکه با خنک شدن هوا میزان مصرف مواد پروتئینی همچون 
مرغ و تخم مرغ افزایش می یابد، تصریح کرد: شاید به دلیل ارزان بودن مرغ 
و قیمت بالای گوشت قرمز، تقاضای مردم برای خرید مرغ افزایش پیدا 

کرده است، با این وجود اکنون در تولید مرغ مشکلی وجود ندارد.
ایراندوست با بیان اینکه متاسفانه امروز مرغ با قیمت بالا تولید می شود، 
گفت: اگر هزینه های تولید مرغ را در فرمول مشخصی قرار دهیم قیمت 
مرغ برای مصرف کننده بین ۲۴ تا ۲۵ هزار تومان است، اما نکته قابل توجه 
این است که به مرغداران می گوییم اگر مرغ خود را با قیمت ۲۲ هزار تومان 
هم عرضه کنند، ضرر نمی کنید چون زمانی که جوجه های خود را پرورش 

داده اند، قیمت جوجه پایین تر از امروز بود.
وی با بیان اینکه در اســتان اصفهان به دنبال این هستیم که نرخ مرغ را 
برای مصرف کننده به ۲۲ هزار تومان برسانیم، گفت: خوشبختانه سهم 
تحویل نهاده ها به مرغداران نسبت به بهار امسال بهتر شده است، بنابراین 
زمانیکه ۵۰ درصد نهاده تحویل مرغداران می شود، انتظار تولید و عرضه 
مرغ ارزان تر در بازار را داریم. به گفته معاون بهبود تولیدات دامی سازمان 
جهاد کشاورزی استان اصفهان، در حال حاضر سهم تحویل نهاده ها با نرخ 
ارز آزاد برای مرغداری ها محدودتر شده است و به نظر می رسد در فرایند 

تولید و پرورش مرغ خدشه ای ایجاد نشده است.
وی همچنین یادآور شد: با توجه به برخی محدودیت ها، شهریور امسال 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته با افت 1۰ درصدی جوجه ریزی مواجه 
بودیم، همچنین این افت در مهر ماه به دلیل عرضه نشدن 1۰ روزه جوجه 
به بازار بیشتر شد و به نظر می رسد طی ۴۰ روز آینده دچار کاهش تولید 
مرغ خواهیم شد، بنابراین با افت تولید احتمال افزایش دوباره قیمت وجود 
دارد و در این شرایط باید مرغ های منجمد را برای تنظیم بازار وارد سطح 
عرضه کنیم. به گفته ایراندوست، برای مدیریت بازار، نسبت به عرضه 1۲۰۰ 
تن مرغ منجمد در فروشگاه های بزرگ رفاه، اتکا، کوثر و ... اصفهان از هفته 

گذشته اقدام شده است.
وی درباره صادرات مرغ نیز، گفت: در حال حاضر میزان مرغ صادر شده 
از کشور عدد قابل توجهی نیســت و از دو هفته گذشــته طی نامه ای، 
صادرات مرغ ممنوع شده است. معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد 
کشاورزی استان اصفهان در خصوص اینکه آیا قیمت هر کیلو مرغ ۲۶ هزار 
تومانی برای مصرف کننده عادلانه است، اظهار کرد: اگرچه این عدد برای 
تولیدکننده عادلانه است، اما برای مصرف کننده ای که مرغ را ب?ا قیمت 

1۰ تا 1۳ هزار تومان خریداری می کرد، بسیار سنگین است.
وی با بیان اینکه با گرانی گوشت قرمز امید مصرف کننده گوشت مرغ است، 
تصریح کرد: در حال حاضر میزان مصرف مرغ در کشور دو برابر میانگین 
جهانی اســت، اما با گرانی این پروتئین نیز امروز نگران سلامت مصرف 
کنندگان هستیم، بنابراین به دنبال افزایش سهم نهاده های تولید هستیم.

بـــازار

ایرانیان در روزگار قدیم، بیشتر پارچه های موردنیاز خانواده را در خانه می بافتند. 
بافندگی یکی از هنرهای قدیمی شهر اصفهان است.
عکس فوق یک بافنده سنتی را در سال های دور نشان می دهد. 

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

افزایش ۱00 درصدی بهای پسماند خشک در اصفهان

مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند شهرداری 
اصفهان از افزایش ۱00 درصدی بهای پسماند خشک 

از ابتدای آبان ماه خبر داد.

رحیم محمــدی اظهــار کرد: تــا پیش از ایــن بهای هــر کیلوگرم پســماند 
دریافتــی از شــهروندان از طریق ایســتگاه های بازیافت و عوامــل جمع آوری 
از در منزل ۳۵۰ تومان محاســبه می شــد، اما در حال حاضر و بــا آغاز آبان ماه 
 این رقــم با افزایــش 1۰۰ درصــدی دو برابر شــده و به 7۰۰ تومــان افزایش

 یافته است.
وی دلیل این افزایــش قیمت را افزایش نرخ اقلام بازیافتــی عنوان کرد و افزود: 
تلاش می کنیم تا شهروندان در ازای مشارکتی که در زمینه تحویل پسماندهای 
خشک به عوامل مجاز سازمان مدیریت پسماند دارند، مبلغ متناسبی را در قالب 
شــارژ اصفهان کارت و یا هدایا دریافت کنند و این مبلغ نیز بر اساس نرخ فروش 

پسماندهای خشک تعیین می شود.
مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شــهرداری اصفهان با بیان اینکه بخش 
زیادی از شــهروندان نیز بــرای مشــارکت انگیزه های فرهنگــی و اجتماعی 

دارند، تصریح کــرد: انگیزه هــای افراد را بی پاســخ نمی گذاریم و بــا تولیدات 
فرهنگی و محصولات آموزشــی که توســط ســازمان تهیه و عرضه می شــود 
و در اختیــار گروه هــای مختلــف قــرار می گیرد، ضمــن ارائــه آموزش های 
 کاربردی به افراد، بخشــی از دغدغه هــای فرهنگی و اجتماعــی آنها را برطرف 

کند.
وی خواســتار افزایش سطح مشــارکت و همکاری شــهروندان با ایستگاه های 
 بازیافــت در راســتای بهبــود کیفیــت محیــط زیســت و اقتصــاد جامعه

 شد.
محمدی اظهار کرد: دریافت هدیه در برابر تحویل پســماند خشــک به عوامل 
مجاز، تنهــا یک روی ســکه مشــارکت در امر تفکیــک از مبدأ اســت و روی 
دیگر آنکه اتفاقــاً مهم تر و مفیدتر اســت، آثار این مشــارکت در زمینه محیط 
زیســت شــهری، حذف تدریجی عوامل غیرمجــاز و زباله گردهــا، بهره وری 
اقتصادی و زیســت محیطی از پســماندها و تحقق بهداشــت و نظافت شهری 
اســت که تنها با مســئولیت پذیری و همکاری فعال مردم در زمینه جداسازی 
 پســماندها و تحویــل پســماندهای خشــک بــه ایســتگاه های بازیافت رخ

 می دهد.

ایمنا
خـــبــــر
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دکتر هاشــمیان گفت: 
درحــال حاضر خبرهای 
ســاخت  از  خوبــی 
واکســن کرونا به گوش 
می رســد و در ســاخت 
آن بــه موفقیت هایــی 
دســت یافته ایم.او در ادامــه درباره 
علت شــیوع مجدد ویروس کرونا در 
جامعه، بیان کرد: درســت اســت که 
ویروس  کرونا دچار جهش می شــود، 
اما اینکه جهش ها منجر به بدتر شدن 
و تشدید شــیوع کرونا شوند، همیشه 
یکسان نیســت.رئیس بخش آی سی 
یو بیمارســتان مســیح دانشوری در 
پاسخ به اینکه آیا ۹ برابر شدن سرعت 
شیوع کرونا صحت دارد یا خیر، بیان 
کرد: برخی از اعداد و ارقام منتشر شده 
درباره جهش ویروس کرونا و شــمار 
مبتلایان احتمالی، منطقی و با استناد 
علمی نیست. مشخص نیست این آمار 
از کجا مطرح شــده و بــا آمار اعلامی 

هم خوانی ندارد.
هاشــمیان افــزود: اگر شــخصی با 
بیماری هایی نظر چاقی، فشــار خون 
بالا، بیماری قلبــی و کلیوی به کرونا 
مبتلا شود، جزو گزینه هایی است که 
باید به سرعت به بیمارستان مراجعه 
کند و تست های مختلف را انجام دهد. 
میزان ابتلای بیماران سرطانی به 

کرونا کمتر از سایرین 
او در ادامــه با بیــان اینکــه در بین 
بستری های کرونایی افراد کمتری به 
سرطان مبتلا هستند، گفت: علت این 
امر نیز قرنطینه و پیشــگیری مناسب 
این افراد در شرایط فعلی شیوع کرونا 
است. قرنطینه فردی و در خانه ماندن 
بهترین راه مبارزه با کرونا محســوب 
می شــود.او ادامه داد: در حال حاضر 
ابتلا به کرونا خانوادگی شــده است و 
افراد دارای بیماری های زمینه ای باید 
خودشان را از دیگران دور کنند. افراد 
ســالم در برخورد با علائم ساده سرما 
خوردگی نباید نگران باشند، اما وقتی 
این افراد به تنگی نفس مبتلا شــوند 

باید به پزشک مراجعه کنند.
اکسیژن رسانی  در بخش های آی 

سی یو پیچیده شده است
هاشــمیان دربــاره شــرایط فعلــی 
بخش های آی سی یو در بیمارستان ها 
افزود: شــوک ریوی در بخش آی سی 

یو همیشــه بوده، امــا در حال حاضر 
با ســخت تر شدن شــرایط اکسیژن 
رسانی  در آی ســی یو بسیار پیچیده 
شده است. پرســنل بیمارستان ها به 
دلیل اینکه نمی توانند فاصله گذاری 
اجتماعــی را رعایت کنند بیشــتر از 
ســایرین در معرض خطر هســتند و 
تعدادی از پرســتاران جان خود را بر 
اثر ابتلا بــه کرونا از دســت داده  اند.

رئیس بخش آی ســی یو بیمارستان 
مسیح دانشــوری گفت: در بازار ها و 
مراکز خرید همچنان شــاهد ازدحام 
جمعیت هســتیم و هنوز آنچنان که 
باید و شاید به فاصله گذاری اجتماعی 
عمل نکرده ایــم. کاهش ۵۰ درصدی 
حضور کارکنان در ادارات به شدت در 

کنترل بیماری موثر است.
شیوه تغذیه مبتلایان به کرونا

هاشــمیان در ادامــه دربــاره تغذیه 
مبتلایــان بــه کرونــا، بیــان کرد: 
همان نــکات تغذیه ای کــه افراد در 
سرماخوردگی رعایت می کردند باید 
در هنگام ابتلا به کرونا نیز رعایت کنند. 
سقف ویتامین دی بدن باید در سطح 
نرمال بوده و سایر ویتامین ها نیز باید 
دریافت شود. هیچگونه پرهیز غذایی 

برای مبتلایان به کرونا وجود ندارد.
مصرف روزانه قرص ویتامین دی 

خطرناک است

رئیس بخش آی ســی یو بیمارستان 
مسیح دانشوری یادآوری کرد: اینکه 
افراد تصور کننــد می توانند با مصرف 
دارو های خانگی کرونا را درمان کنند 
ظلم به پیشرفت ها در زمینه دارو های 
شیمیایی اســت. مصرف روزانه قرص 
ویتامیــن دی خطرناک اســت و باید 
از آن اجتناب کــرد.او گفت: اگر یک 
نفر از اعضای خانــواده به کرونا مبتلا 

شود قطعا ســایر اعضای خانواده باید 
قرنطینه شــده، اتاق اســتراحت را از 
ســایرین جدا کرده و اگر می توانند از 
سرویس بهداشتی مجزا استفاده کنند.

هاشــمیان در ادامــه با بیــان اینکه 
سرویس بهداشتی باید بعد از استفاده 
یک بیمار کرونایی استریل و به مدت 
یک ساعت از آن استفاده نشود، افزود: 
مبتلایان به کرونا باید بعد از درمان و 

طی ۱۴ روز قرنطینه حتی در صورت 
نداشتن علائم تست کرونا دهند، زیرا 
بسته به شدت و ضعف ویروس ممکن 
است هنوز ویروس در بدن فرد وجود 
داشته باشــد.رئیس بخش آی سی یو 
بیمارستان مسیح دانشوری گفت: از 
بین رفتن حس بویایی در افراد مبتلا 
به کرونا همیشگی نیست و باز خواهد 

گشت.

رئیس بخش آی سی یو بیمارستان مسیح دانشوری:

برخی ارقام منتشر شده درباره جهش ویروس کرونا منطقی نیست
دکتر محمدرضا هاشمیان، رئیس بخش آی سی یو بیمارستان مسیح 

دانشوری درباره آخرین وضعیت شیوع ویروس کرونا در کشور، اظهار 

کرد: در حال حاضر شرایط شیوع ویروس کرونا نه تنها در ایران بلکه در 

جهان در حال پیچیده تر شدن است.

برخی ارقام منتشر 
شده درباره جهش 

ویروس کرونا و شمار 
مبتلایان احتمالی، 
منطقی و با استناد 

علمی نیست.

همشهری آنلاین
گزارش
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استخدام مهندس صنایع خانم با حقوق 
و مزایا در شرکت سنا الکترونیک
electrosanaco@gmail.com

استخدام مشاور حقوقی در موسسه 
وکیل تلفنی در اصفهان

واتساپ ۰۹2۱22۴267۰

استخدام بازاریاب و ویزیتور در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
موبایل ۰۹۰2۵3۴72۵۰

استخدام کارگر جوشکار CO2 در 
شرکت آرتا برودت سپاهان

تلفن ۰3۱3۵6۰۱678

استخدام نماینده علمی )مدرپ( و 
حسابدار مسلط به پارسیان

تلفن ۰3۱332۴7232

 اجرای طرح قرنطینه هوشمند توسط بسیج جامعه پزشکی 
برای مهار کرونا

 پیرو فرمان مقام معظم رهبری بسیج جامعه پزشکی کشور آمادگی دوباره خود را برای مقابله با گسترش 
این ویروس منحوس و قطع زنجیره انتقال آن اعلام می کند.در روزهای اول شیوه کرونا در کشور بسیج 

جامعه پزشکی با مشارکت ده ها نفر از اساتید دانشگاه های بزرگ و براساس شواهد علمی و تجربی، طرح مقابله 
با ویروس کووید ۱۹ با نام شهید حاج قاسم سلیمانی تهیه و ارائه کرد.این طرح با مشارکت هزاران نفر از نیروهای 

فنی و تخصصی بسیجی برنامه ریزی و به مرحله اجرا خواهد رسید و در آن بیماران به صورت فعال و بنا به تمایل 
خود در منزل یا نقاهتگاه های تجهیز شده، تحت مراقبت های بهداشتی و درمانی قرار می گیرند و به جای قرنطینه گسترده کشور که 

ضررهای فراوان آن به اقتصاد و معیشت مردم خصوصاً در روزهای تحریم های ظالمانه احساس شده، موضوع قرنطینه هوشمند از طریق ردگیری 
این ویروس انجام خواهد شد.برآورد هزینه اجرای این طرح به نسبت هزینه هایی که این پدیده منحوس بر اقتصاد کشور وارد نموده، نیز بسیار اندک 
و ناچیز است.لازم به ذکر است طرح ابداعی بسیج جامعه پزشکی با نام حاج قاسم سلیمانی در راستای کمک به اجرای بهتر سیاست های وزارت 

بهداشت به عنوان متولی کنترل این بیماری در کشور تهیه و معرفی شده است.

توصیه های مهم برای کاهش خطر ابتلا به کرونا در زمستان
عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا درباره رعایت پروتکل های بهداشتی در روزهای سخت زمستان برای در امان 
ماندن از ویروس کرونا هشدار داد.رضا ملک زاده عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا با اشاره به روند رو به افزایش 
موارد ابتلا به کرونا در خانواده ها گفت: با توجه به در پیش بودن روزهای سرد سال اگر نخواهیم پروتکل های بهداشتی را 

جدی بگیریم، باید منتظر افزایش تلفات کرونا در کشور باشیم.وی خطر انتشار ویروس در فضاهای بسته را گوشزد کرد و 
افزود: با سرد شدن هوا، در و پنجره ها بسته می ماند و همین مسئله می تواند به انتشار و انتقال ویروس در فضاهای بسته منجر 

شود.ملک زاده توضیح داد: لازم است در محیط های سربسته حتماً تهویه مناسب استفاده شود. ضمن اینکه باید پنجره ها را در 
زمان های مختلف باز نگه داشت تا به جابه جایی هوای سالم محیط بسته کمک کند.عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا با تاکید 

۹ـ۱ به مراکز ۱6 ساعته می تواند از افزایش  بر گسترش فعالیت مراکز ۱6 ساعته برای خدمت به بیماران کرونایی گفت: تسریع افراد مشکوک به کووید
موارد ابتلا و انتقال ویروس به دیگران جلوگیری کند.وی به افرادی که بیماری زمینه ای دارند هشدار داد بیشتر مراقب سلامت خود باشند.ملک زاده افزود: بیماران 
قلبی، دیابتی، سرطانی، دیالیزی و کسانی که فشار خون دارند و همچنین افراد بالای 6۵ سال باید بیشتر از دیگران مراقب کرونا باشند.عضو کمیته علمی ستاد ملی 
مبارزه با کرونا به افراد چاق و دچار اضافه وزن نیز هشدار داد تا نسبت به خطر ابتلا به کرونا هوشیار باشند.وی با عنوان این مطلب که زمان نابودی این ویروس به طور 

دقیق مشخص نیست، گفت: آنچه مسلم است، اینکه حداقل تا یک سال آینده باید با این ویروس زندگی کنیم.

گزارش

 با همه گیری کووید ۱۹ در سراسر جهان، یکی 
از روش های به کار گرفته شده در بسیاری از کشــورها جهت کنترل و کاهش شیوع بیماری، 
انجام اقدامات مناسب در منزل است. در این باره این پرسش مطرح است که آیا فاصله فیزیکی 
را در محیط خانه نیــز حفظ کنیم یا خیر؟ و اگر بلی، روش صحیــح فاصله گذاری فیزیکی در 

محیط خانه چگونه باشد؟
فاصله گذاری فیزیکی یعنی از تماس نزدیک با دیگران خودداری کنید؛ به مکان های تجمع افراد 
نروید؛ ملاقاتی را انجام ندهید و فقط در موارد اجبار شــدید، از منزل خارج شده و به میزان دو 
متر از دیگران فاصله بگیرید. سازمان جهانی بهداشت، حالت های گوناگون حفظ فاصله فیزیکی 
در منزل را به شرح جدول زیر مشخص کرده است. اقدامات حفاظتی در خصوص حفظ فاصله 

فیزیکی در خانه نیز با توجه به نقش افراد در منزل، متفاوت است.

اقداماتی که باید در منزل انجام بدهید
احتمال دادید که شما یا فردی در منزل شــما با بیمار مبتلا به کووید 19 مواجهه 

داشته است؛
علائم خود را بررسی کنید.  

 علاوه بر توجه به علائم، مراقب تب، سرفه یا تنگی نفس باشید.
 در صورت بروز علائم، دمای بدن خود را بررسی کنید.

 دو متر فاصله از دیگر اعضای خانواده را حفظ کرده و از حضور در مکان های شــلوغ خودداری 
کنید.

احساس سلامتی می کنید اما به تازگی با فرد مبتلا به کووید 19 تماس نزدیکی برقرار 
کرده اید و یا به تازگی از مسافرت برگشته اید )از جایی که بیماری شیوع داشته(؛

خود را قرنطینه کنید.
 حداقل دو بار در روز دمای بدن خود را بررسی کرده و مراقب علائم باشید.

 ۱۴ روز در خانه بمانید و علائم بیماری خود را مرتب بررسی کنید.
 در صورت امکان، از افراد مستعد ابتلا ) سالمندان و افراد دارای بیماری زمینه ای( دوری نمایید.
به کووید 19 مبتلا شده اید و یا منتظر نتایج تست تشخیصی کرونا هستید و یا علائمی 

مانند سرفه، تب یا تنگی نفس دارید؛
خود را ایزوله کنید )جداسازی(.

  در استفاده از آشپزخانه، زمانی که دیگران هم حضور دارند اجتناب کنید.
در اتاق خود غذا بخورید.

روزانه تمامی سطوح دسترس را با محصولات تمیز کننده ضدعفونی کنید.
در مورد سایر افراد که ممکن اســت نتوانند خود را به طور کامل از سایر اعضای خانواده یا هم 

خانه ای هایشان جدا کنند،  توصیه می شود که تماس فیزیکی را تا حد ممکن محدود سازید.
 در صورت امکان، از دیگران دو متر فاصله بگیرید.

تنها در اتاق بخوابید و از افرادی که به لحاظ وضعیت سلامت آسیب پذیر هستند،  دوری کنید.
تمام اعضای منزل دست خود را مرتب با آب و صابون  و به مدت 2۰ ثانیه بشویند )به ویژه اگر با 

فرد بیمار تماس داشته اند(.
از وسایل مشترک مانند حوله و سایر وسایل بهداشتی استفاده نکنید.

از یک دستشویی جداگانه استفاده کنید و اگر این کار ممکن نیست، بعد از دیگران به دستشویی 
بروید و بلافاصله آن را کاملا تمیز کنید.

زباله های مربوط به بیمار را در کیسه زباله مجزا جمع آوری و دفع کنید.
 به طور حتم، در خصوص خودمراقبتی در بیماری کرونا مطالعه کنید.

در خصوص میزان و شــدت رعایت فاصله فیزیکی در منزل پیشنهادات تفکیک شده ای برای 
افراد در مواجهه با محیط ها و مکان های مختلف، ارائه شده است. لذا هر فرد باید بر اساس میزان 
ارتباط خود و مواجهه با افراد و مکان های پر خطر، فاصله فیزیکی و اقدامات احتیاطی را در منزل 
و در حضور خانواده رعایت کند. اگر افراد هیچ گونه تجربه ای مشابه مواردی که در جدول بالا 
به آنها اشاره شد نداشته باشند، می توانند با آسایش در محیط خانه بسر ببرند. اما باید این نکته 
را در نظر داشت که با توجه به اینکه علائم کووید ۱۹ ممکن است مدتی بعد از تماس با ویروس 

ظاهر شود، رعایت بایدها و نبایدها در صورت داشتن رفتارهای پرخطر لازم می باشد.

برای پیشگیری از انتقال ویروس کرونا، چه مواردی را در منزل رعایت کنیم؟

ماجرای ساخت داروی 
درمان قطعی کرونا

 احمدحسین فلاحی نماینده مردم همدان 
در مجلــس، 27 مهــر ۹۹ در صحن علنی 
مجلس ادعا کرد که هشت ماه پیش داروی 
درمان قطعی کرونا به دانشگاه بقیه الله )عج( 
ارائه شده اما اقدامی در این مورد انجام نشده 

است.
یونس پناهی عضو هیئت علمی دانشگاه علوم 
پزشکی بقیه الله )عج( در واکنش به این ادعا 
گفت: طبق قوانین ســازمان غذا و دارو، هر 
دارویی جهت ورود به چرخــه درمان، باید 
توسط یک شرکت داروسازی تولید شود و بعد 
سازمان غذا و دارو مجوز مطالعه این دارو بر 
روی انسان را می دهد. در گام بعد باید دارو در 
یکی از دانشگاه های علوم پزشکی کشور مجوز 
اخلاق کسب کند و فرآورده دارویی در سامانه 
مطالعات بالینی ثبت شده و بعد به صورت یک 

مطالعه بالینی روی بیمار انجام شود.
وی با بیــان اینکه در جریــان داروی مورد 
ادعای نماینده مردم همــدان در مجلس، 

این مراحل قانونی صورت نپذیرفته، تصریح 
کرد: این گروه داروی خــود را پیش از طی 
این مراحل به مراکز غیردانشگاهی و برخی 
درمانگاه ها برده و برای بیمار تجویز کرده اند، 
سپس به دانشگاه علوم پزشکی بقیه الله )عج( 

مراجعه کردند.
این استاد دانشگاه علوم پزشکی بقیه الله )عج( 
اظهار داشت: طبیعتاً دانشگاه مقید به قوانین 
سازمان غذا و دارو اســت و به این مجموعه 
اعلام شد که یک شــرکت داروسازی باید 
این فرآورده را تولید کند و با توجه به اهمیت 
دستیابی به یک ترکیب دارویی برای درمان 
کرونا اعلام شد که مجموعه دانشگاه مجوز 
اخلاق و مطالعات بالینی را کسب می کند که 
بر همین اساس مجوز اخلاق این دارو توسط 
دانشگاه بقیه الله )عج( حدود 3 ماه پیش اخذ 
شده اســت اما هنوز این فرآورده دارویی از 

سوی شرکت داروسازی تولید نشده است.
پناهی در ادامه گفــت: در مطالعات بالینی 
مخصوصاً برای بیمــاران مبتلا به کرونا باید 
شأن و منزلت فرد مورد مطالعه دارویی حفظ 
شود، یعنی هر آنچه که قرار است تحت عنوان 
یک دارو برای بیمار تجویز شود باید بدانیم 

که چه ترکیبی در آن بکار رفته اســت، چرا 
که ممکن است بدن بیمار نسبت به این دارو 
واکنش خطرناکی نشان بدهد و اگر ندانیم این 
واکنش از چه چیزی است چگونه می توانیم 
عارضه بیمار را درمان کنیم؟! به عبارت دیگر 
سلامت داروی مورد مطالعه شرط اول است 
و این سلامتی در شرکت داروسازی تأمین 
می شــود.وی در پایان افزود: دانشگاه علوم 
پزشکی بقیه الله )عج( حاضر است مطالعات 
بالینی این دارو را انجام دهد به شرط آنکه این 
فرآورده توسط یک شرکت داروسازی ساخته 
شود و مجوز شــروع مطالعه بالینی بر روی 

انسان )CTA( صادر شود.

آزمایش قعطی برای 
تشخیص میزان کشندگی 

کرونا وجود ندارد
دانشگاه علوم پزشکی تهران در گزارشی 
با طرح این ســوال که آیا آزمایشی برای 
تشخیص میزان کشندگی ویروس کرونا 
در افراد مبتلا وجود دارد؟، افزود: عواملی 
مانند ســن، جنس، میزان دسترسی به 
مراقبت های ویژه مجهــز و بیماری های 
زمینه ای )مانند دیابت، چاقی، ســرطان، 
فشار خون، بیماری تنفسی مزمن، بیماری 
قلب و عروقی، سیگاری بودن( می توانند بر 
میزان کشندگی ویروس تاثیر گذار باشند و 
تا حدودی میزان کشندگی را قابل پیش 
بینی کنند.براساس این گزارش احتمال 
این که فرد مبتلا در اثر کووید۱۹ فوت کند، 
فقط به خود بیماری بستگی ندارد بلکه به 
معالجه ای که وی دریافــت می کند و به 
توانایی خود بیمار در بهبود آن نیز بستگی 
دارد.دانشگاه علوم پزشکی تهران در این 
گزارش یادآور شــد: در حالی که ویروس 

کرونا می تواند هر کســی را آلوده کند، با 
افزایش سن، کشندگی آن نیز بیشتر می 
شود.در این گزارش دانشگاه علوم پزشکی 
تهران تاکید کرد سالمندان بیش از دیگران 
از بیماری های زمینــه ای رنج می برند و 
احتمال زیاد به همین دلیل، تعداد بیشتری 
از آنها فوت می کنند. به نظر می رسد که 
تعداد مرگ در مردان در صورت ابتلا بیشتر 
از زنان است اما شــواهد بیشتری در این 
خصوص مورد نیاز اســت.این دانشگاه در 
گزارش خود خاطرنشان کرد: بیشتر بیماران 
مبتلا به ویروس کووید۱۹ بهبود می یابند، 
اما نسبت مهمی هم فوت می کنند. میزان 
کشندگی ویروس کووید-۱۹ در ابتدا ۱۵ 
درصد گزارش شد، اما این تخمین از یک 
گروه کوچک از بیماران بستری محاسبه 
شــده بود.طبق این گزارش پس از آن، با 
ظهور داده های بیشتر، میزان کشندگی 
ویروس بین 3.۴ درصد تا ۱۱درصد اعلام 
شــد و بعداً به 3 تا 3.۴ درصد رسید. این 
میزان ها با استفاده از داده های جمعیتی 
به دست آمده اند و مطالعه روی گروهی از 
افراد انجام شده است. حال سوال این است، 

آیا روش یا آزمایشی برای تشخیص میزان 
کشندگی ویروس کووید-۱۹ در فرد مبتلا 
وجود دارد؟دانشگاه علوم پزشکی تهران در 
این گزارش تاکید کرد: با توجه به شواهد 
موجود، آزمایش قطعی برای تشــخیص 
میزان کشندگی در فرد مبتلا به ویروس 
کووید-۱۹ وجود ندارد اما به دلیل اینکه 
عواملی مانند سن بالاتر، بیماری های زمینه 
ای دیگر، کمبود میزان دسترسی به مراقبت 
های ویژه مجهز و داشتن شرایط پزشکی 
ویژه میزان کشندگی بیماری را افزایش می 
دهد، می توان تخمینی غیر دقیق از افزایش 

استخدام برنامه نویس در شرکت خطر آن در بعضی از بیماران داشت.
ناب سیستم )آرمان نگر آذر( در 

اصفهان
nabsys99@gmail.com

استخدام ویزیتور تلفنی خانم با 
حقوق و مزایا در اصفهان
موبایل ۰۹۱332۰۹۹7۹

استخدام کارگر ساده آقا با مزایا در 
اصفهان

تلفن ۰3۱3۴۴۱۰877

استخدام مشاور املاک در یک شرکت 
بازرگانی و سرمایه گذاری معتبر در کل 

ایران
واتساپ ۰۹۱22۹۰77۵8

استخدام بهیار و ماما در یک درمانگاه 
شبانه روزی در اصفهان
موبایل ۰۹۱332۵62۹۱

استخدام کارمند فروش، حسابدار، 
کارشناس بازرگانی و کارشناس دیجیتال 

مارکتینگ
تلفن ۰3۱333۹23۹3

استخدام ارزیاب کسب و کارها در یک 
شرکت معتبر در کل کشور
https://job.baya.ir لینک

استخدام فروشنده، سرپرست انبار، 
کارگر، نیروی تزیینات و مدیر فروش

تلفن 03132360107

استخدام مهندس مکانیک آقا در گروه 
فنی مهندسی دقیق سازه در اصفهان

موبایل ۰۹۱3۵۰۹7727
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Iran-Australia 
trade is done via 
Intermediaries; 
official
“Iran-Australia exchanges are 
carried out by intermediary 
countries,” the Vice President of 
the Iran-Australia Chamber of 
Commerce told ILNA.
In an exclusive interview with 
ILNA news agency, Mohammad 
Hassan Didehvar said “Most of 
our problems in exporting and 
importing with Australia are 
related to the banking system, 
which is done by the intermediary 
country.”

“The rial value of Iran's imports 
and exports to Australia has 
increased. We have a lot of 
problems in dealing with 
Australia, which goes back to 
sanctions and does not allow 
lots of goods to be exported and 
imported.”He added that our 
exports to Australia include non-
oil commodities and are only 
made by the private sector.
“The value of Iranian 
imports from Australia was 
approximately 626 thousand 
kilograms of non-oil commodities 
worth $8.561 million during the 
first 6 months of the current 
fiscal year,” the Iranian official  
said.

Iran's Aviation 
Industry May Not 
Recover From 
Covid-19 Until 2023
Iran's aviation industry, 
a sector harshly hit by 
the spread of the new 
coronavirus, needs at 
least three years to make 
a comeback, says Siavash 
Amirmokri, managing 
director of Iran Airports 
C o m p a ny,“ Re ve n u e s 
raised from overflights 
account for nearly 68% of 
Iran Airports Company's 
annual income. Overflight 
is where we suffered the 
most during the pandemic,” 
Amirmokri was quoted 
as saying by Fars News 
Agency."We need to 
diversify our sources 
of revenues in order to 
compensate the decline in 
income under the influence 
of Covid-19."
Iran Airports Company’s 
revenues from overflight 
charges decreased by 46% 
or $69 million in the first 
half of 2020 compared with 
the same period of 2019.
Optimistic projections 
put the number of aircraft 
flying over Iranian airspace 
in 2020 at 112,000 and 
expect revenues to reach 
10,000 billion rials (around 
$36 million), aviation 
officials were quoted as 
saying earlier this month. 
Iranian passengers 
resume traveling to 
Iraqi Kurdistan
Iranians resumed traveling 
to Iraqi Kurdistan on 
October 25, said director 
general of Bashmaq 
Customs House on Sunday.
Farid Haq-Panah told 
IRNA late on Sunday that 
according to the border 
affairs director of the 
other side and based on 
guidelines of Ministry of 
Regional Affairs of Iraqi 
Kurdistan, Iranians can 
enter it with an official 
passport (with at least 
six months validity date) 
through the three official 
borders of Bashmaq in 
Marivan, Haji Imran in 
Piranshahr and Parviz 
Khan in Qasr-e Shirin.Upon 
arrival, they are tested for 
the Covid-19 at the Iraqi 
Health Unit, and if the 
result is negative, they are 
allowed to enter the region, 
he said.Passengers leaving 
the border, especially 
Iraqis, are advised to pay 
attention to the type and 
amount of goods they carry, 
because according to the 
instructions received, 
customs officers stationed 
in the passenger hall will 
prevent exit of basic goods 
including flour, bread, 
rice, oil, sugar, meat (red 
and white) even in small 
amounts.
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In an interview, 
Hariri said that due 
to the sanctions, 
c o r o n a v i r u s 
pandemic, and 
closure of borders, 
national exports 

have been under excessive 
pressure. He added that 
as the statistics of the 
Customs Administration 
show, our forecast is that 
by the yearend our non-
oil exports would decline 
between 35 to 40 percent 
comparing to last year.
He went on to say that 
some other factors should 
also be blamed for the 
drop in exports, adding 
that most of the exports 
of the country are the raw 
material and the demand 
for raw material has 
dropped internationally.
Hariri who was speaking on 
the occasion of the national 
export day said that 
almost 60 to 70 percent 

of the country’s exports 
are petrochemicals, gas, 
condensates, metal, and 
non-metal minerals that 
their prices have decreased 
globally.
He added that in the 
early months, the prices 
were falling sharply 
but gradually they are 
recovering, however, it 
is expected the country’s 
non-oil exports to fall by 35 
to 40 percent this year.
Hariri noted that there 
are some fundamental 
problems in the country’s 
exports like exporting 
raw material which is 
the major exports of the 

country, adding that our 
exports are mainly bound 
to two markets of Iraq and 
Afghanistan.
He stated that the other 
problem which is related 
to our political interaction 
with the world is that 
if China, the UAE, and 
Iraq are eliminated 
from the country’s list of 
destinations for export, 
70 percent of exports will 
drop.
Hariri reiterated that 
almost Iran’s non-oil 
exports are restricted to 
five countries and this 
limitation of markets is 
a strategic danger for its 

foreign trade, adding that if 
one of these markets faces 
problems and suffers a loss, 
our export will see a sharp 
drop.
He further said that he 
believes the country should 
launch trade centers in 
foreign countries for 
barter of forex between 
exporters and importers 
of the country. It means 
we should have Iranian 
companies in a certain 
country that they could 
deliver the forex of 
exporters for purchase 
to the Iranian importers, 
namely, we set up bartering 
forex fund, he reiterated.

US Exempts India’s 
Activities at Iran’s 
Chabahar Port from 
Sanctions: Report
The US has assured India that its involvement in 
the Iranian port of Chabahar would not be affected 
by Washington’s sanctions on Iran, a report said.
The Sunday Express said in a recent report that US 
authorities had signaled India’s exemptions from 
Iran sanctions in a diplomatic message conveyed to 
New Delhi earlier in October just after Washington 
imposed a series of new bans on Iran’s financial 
sector.
The report said the message came as senior US 
officials prepare to hold days of high-profile 
meetings in New Delhi starting October 26.
It said that Washington’s assurances on India’s 
work in Chabahar fall within the framework of 
humanitarian exemptions given to entities and 
governments working on reconstruction and 
development of Afghanistan.
They are also linked to disputed assertions by US 
authorities in the past claiming that the sale of food 
and medicine to Iran is exempt from the sanctions.
India has committed itself to major investment and 
development plans in Chabahar, a port on the Sea 
of Oman where Iran is seeking to set up a major hub 
of trade between the Indian Ocean and landlocked 
countries to its east and northeast.
However, reports show that Iran has been 
generally unsatisfied with the degree of India’s 
involvement in the port as New Delhi keeps 
blaming the US sanctions for a halt in various 
projects.
Iran has been pressing ahead with its massive 
infrastructure projects in Chabahar despite India’s 
poor progress in the port.
Experts believe activities in Chabahar will boom 
significantly once a 700-kilometer railway 
connecting the port to areas near the Afghan 
border comes fully online by March 2022.

Iranian, FAO Experts 
Cooperate to Reduce 
Agricultural Water 
Consumption
The eLearning program is provided by 
FutureWater research and consulting organization 
under the FAO Water Scarcity Initiative for Asia and 
the Pacific.
“REWAS provides the decision-makers with an 
insight of water flows at the farm, irrigation system, 
and basin scale,” said Jonna van Opstal, Water 
Productivity Expert at FutureWater, who also led 
this virtual training.
“REWAS is using the concept of ‘following the 
water.’ In this approach, drainage, runoff, and 
percolation to the groundwater are no longer 
considered as ‘losses,’ because downstream users 
often use these recoverable waters. This concept 
resolves a paradox in the water sector where more 
efficient technologies are expected to reduce 
water demands, but in reality, lead to higher water 
consumption and exacerbating the water scarcity 
problems,” added van Opstal.
As per this expert, adopting such an approach 
can stop the false belief that high-tech irrigation 
methods (e.g. drip irrigation) save high amounts 
of water. It likewise supports the development of 
better water governance, which can regulate the 
expansion of unsustainable irrigated areas by 
evaluating real water savings.

Head of Iran-China Joint Chamber of Commerce 
Majid-Reza Hariri says in order to improve exports, 
Iran trade centers should be launched in countries 
as venues for barter of forex between exporters 
and importers.

Launching trade centers in countries best 
way to boost exports
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He stated that the 
other problem 
which is related 
to our political 
interaction with 
the world is that 
if China, the UAE, 
and Iraq are 
eliminated from 
the country’s list 
of destinations 
for export, 
70 percent of 
exports will drop.
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Iran-China 25-year 
economic accord will 
bring trade boom to 
Mideast
The 25-year draft document for 
comprehensive cooperation between 
Tehran and Beijing is an important 
development in the Middle East region, 
the development which can not only 
deepen bilateral relations in different 
economic areas but also bring boom to 
the entire region with dlrs 400 billion 
trade a year.
The news broadcast about the strategic 
draft document, has caused concern for 
some American politicians who have 
been trying for years to hinder Iran-
China cooperation by putting maximum 
pressure and imposing unjust sanctions 
against the Iranian nation.
Media and think tanks in the United 
States have seriously been affected by 

this development in the Middle East 
and confessed that economic relations 
between Iran and China have displeased 
the US administration.
Chinese analysts believe that enhanced 
cooperation of the two countries in the 
framework of the 25-year draft document 
can increase connections for cooperation 
and most importantly strengthen Iran's 
position in the "One Belt, One Road" 
project.Chinese President Xi Jinping 
introduced the 'One Belt, One Road' 
initiative, a plan to link China with Asia, 
Africa and Europe via a network of ports, 
railways and roads in 2013.Iran, enjoying 
appropriate capacities to transfer 
energy to South and East Asia through its 
maritime links, can be an important gate 
for great eastern economic partners like 
India and China.
Since announcement of draft document 
for comprehensive cooperation between 
Iran and China, the US media have 

covered the news about it and linked it to 
military and security issues, Iranian and 
Chinese officials already rejected such 
allegations.
Those media have also described the 
draft document as grimace at the United 
States.In analysts' opinion, the 25-year 
draft document will extend China's 
influence across the Middle East and lead 
to improving Iran's economic situation in 
the region.This is like a rescue package for 
both sides; meanwhile, it will represent 
new challenges to the United States 
maximum pressure.Analysts have said 
that the draft document between Iran and 
China is a new diplomacy that can change 
the balance of power in the region.
The Economist - the UK weekly magazine 
- says that Iranian President Hassan 
Rouhani has taken "major step" towards 
Tehran-Beijing ties as the two have been 
reviewing the 25-year draft document 
for months.



In a statement 
Secretary-General of 
the World Assembly 
of Islamic Awakening 
Ali Akbar Velayati 
denounced the 
insults to Prophet 

Muhammad (PBUH) in the 
21st century as “modern 
bigotry”.
After the international 
condemnation of a 
French magazine’s move 
to publish defamatory 
cartoons of Islam's 
Prophet Muhammad, the 
dual-standards resulted 
in the promotion of 
such heretical and anti-
religious ideology in 
the educational system 
of France, the statement 
added.
The assembly also 
described extremism 
and insults to Prophet 
Muhammad (PBUH) as 
two sides of a coin used 
by Zionism and the global 
arrogance against Islam.
The unforgivable sin 
committed in France in 
the guise of freedom of 
expression and modernity 
has harmed the feelings 
of Muslims and advocates 
of freedom and justice in 
the world, the statement 

added, saying it will lead to 
stronger Muslim unity.
The World Assembly 
of Islamic Awakening 
condemns such a grave 
crime and insult, and calls 
on all Muslims to remain 
vigilant and thwart the 
anti-Islamic plots, it 
concluded.
In recent weeks, French 
President Emmanuel 
Macron has attacked 
Islam and the Muslim 
community, accusing 
Muslims of "separatism," 
and claiming that "Islam is 
a religion in crisis all over 
the world."
Macron has also approved 
the publication of 
blasphemous cartoons of 
Prophet Muhammad and 
stressed that his country 

would not give up the 
insulting cartoons despite 
harsh criticisms from 
Muslims.
Moreover, French teacher 
Samuel Paty raised 
controversy last week 
and provoked anger over 
showing defamatory 
cartoons of Islam's 
Prophet Muhammad to 
his students. Paty was 
decapitated by an 18-year-
old assailant, identified 
as Chechen Abdullakh 
Anzorov, who was shot 
dead by police soon after 
the killing.
Meanwhile, the 
Organization of Islamic 
Cooperation (OIC) has 
censured attempts by 
French politicians to link 
Muslims and Islam with 

terrorism, amid growing 
anti-Islam sentiment due 
to hostile policies adopted 
by the European state.
The French interior 
ministry said a total of 73 
mosques, private schools, 
and workplaces had been 
shut down since January 
“in the fight against 
radicalization.”
Last week, French police 
stormed a mosque in a 
densely-populated suburb 
in the northeast of Paris, 
as part of a crackdown 
on Muslims in the wake 
of the French teacher's 
beheading.
The interior ministry said 
the mosque in Pantin, 
which has some 1,500 
worshipers, would be shut 
for six months.

Southwest Asia ‘world’s 
geopolitical pivot’: Maj. Gen. 
Bagher
Chief of General Staff of Iranian Armed Force 
highlighted the significant position of Southwest 
Asia in determining the world leadership.
Major General Mohammad Hossein Bagheri made 
the remarks on Monday in a videoconference 
meeting of the Passive Defense Committee.
Referring to the geopolitical and geostrategic 
theories, which term some points in the world 
as “geopolitical heartlands and pivots,” the top 
commander said, “Today, there is no doubt that 
the pyramid of world power in Southwest Asia 
determines world supremacy and leadership."
"Any power that can dominate this region will stand 
at the top of this pyramid,” he added.
Major General Bagheri noted, “The Islamic 
Revolution was formed [in 1979] in an extremely 
sensitive region, and it has been following its divine 
goals and ideals and valuable mottos, such as 
revealing the role of external domination, supporting 
the oppressed and self-reliance of the Iranian nation.”
Therefore, he added, it is normal that the country is 
facing multiple threats on its path by those trying to 
dominate the region.
“The Islamic Republic of Iran, without any 
expectation of interest from neighbors, has relied 
solely on its religious and revolutionary principles 
to seek to take control of its own affairs and reach 
self-reliance.”
He underlined the country's undisputed will to 
continue the path of development, stressing that no 
threat can ever stop the Iranian nation from realizing 
such a goal.
Russia Calls on Foreign 
Players Not to Promote 
Military Scenario in Karabakh
Russia believes that only a diplomatic solution is 
possible to the Karabakh crisis and calls on all the 
external players to abstain from promoting the 
military scenario, Foreign Minister Sergei Lavrov 
said."It is not a secret that we do not support the 
possibility and the admissibility of a military solution 
to this problem. As we see both the Armenian and the 
Azerbaijani people as our friends and brothers, we 
just cannot share such aspirations," Lavrov said in 
an interview with the Athens News Agency, Sputnik 
reported.The presidents of Russia, the United States 
and France — the co-chairs of the Organization for 
Security and Co-operation in Europe's Minsk Group 
— have spoken in favor of an "exclusively political" 
crisis settlement, the minister recalled.
"We are calling on all the foreign players to do 
everything possible to prevent further promotion 
of the military scenario, to dampen emotions of the 
sides and to activate effort to create conditions for 
relaunching the peace process," Lavrov concluded.
The US State Department announced on Sunday that 
a new humanitarian ceasefire in Nagorno-Karabakh 
was going to enter into force at 8:00 a. m. local time 
(04:00 GMT) on 26 October.

Islamic Awakening Assembly Blasts Insult 
to Prophet Muhammad

 The World Assembly of Islamic Awakening 
condemned the offensive actions and remarks made 
in France about Prophet Muhammad (PBUH) and 
Islam.
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Beijing to Impose 
Sanctions on US 
Companies over Arms 
Sales to Taiwan
The spokesman for the Chinese Foreign Minister, Zhao 
Lijian, stated on Monday that Beijing will impose sanctions 
on US entities participating in arms sales to Taiwan.
Speaking further, the spokesman said that Lockheed 
Martin, Boeing Defense and Raytheon will fall under 
the Chinese sanctions, Sputnik reported.Last week, the 

Defense Security Cooperation Agency, the Pentagon's 
office that oversees US military assistance to other nations, 
announced that the State Department had approved the 
sale of $1.008 billion worth of AGM-84H Standoff Land 
Attack Missile Expanded Response (SLAM-ER) and related 
equipment to the Republic of China, the official name of 
the government in Taipei, Taiwan.Commenting on the US 
decision, the Chinese Foreign Ministry called on the United 
States to cancel the proposed arms deal, adding that China 
would make necessary responses in accordance with the 
development of the situation.Beijing has always called 
Taiwan "an inseparable part of its territory" and asked 
other countries to adhere to the "One China" policy.

While Washington does not 
officially recognize Taiwan 
as an independent state 
entity, sticking rather to 
the "One China" policy, 
it has actually kept 
informal relations with 
the island, including arms 
supplies, after breaking off 
diplomatic relations with it 
in 1979.Last week, the Chinese 
Foreign Ministry called on the United 
States to cancel its arms sales deal with Taiwan.

In recent 
weeks, French 
President 
Emmanuel 
Macron has 
attacked 
Islam and 
the Muslim 
community, 
accusing 
Muslims of 
"separatism," 
and claiming 
that "Islam is 
a religion in 
crisis all over 
the world."
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Venezuelan 
Scientists Develop 
'Effective' Anti-
COVID-19 
Medicine: Maduro
 Venezuelan President 
Nicolas Maduro says his 
country has designed 
“a highly effective 
antiviral” that decimates 
coronavirus without any 
side effects.
"I want to say that 
Venezuela has developed 
a medicine that 
annihilates 100 percent 
of the coronavirus," 
Maduro said on Sunday, 
describing it as a “highly 
effective antiviral.”
The drug will be 
presented to the WHO 
for certification, he 
added.
It was designed by the 
Venezuelan Institute 
for Scientific Research 
(IVIC), which has been 
working on a cure for 
the virus for the past six 
months, he noted, RT 
reported.
The medicine is based on 
a molecule called TR-10, 
which was isolated and, 
when pitted against the 
virus, proved its absolute 
effectiveness, he said.
Maduro said the study 
has already been 
reviewed by experts and 
scientists, and will be 
presented to the World 
Health Organization 
(WHO) so that it can 
certify its findings.
As he touted the 
potential breakthrough 
in COVID-19 
therapy, Maduro 
said Venezuela looks 
forward “to offering 
this treatment to the 
world,” congratulating 
the IVIC on “this 
great contribution 
to humanity.” Mass 
production of the 
drug will be facilitated 
through “international 
alliances,” he said, 
without elaborating.
The newly-developed 
drug is completely safe, 
the institute claimed, 
insisting it “does not 
affect healthy molecules 
in the body” and does not 
result in any side effects.
The studies were 
conducted on virus 
cells isolated from 
Venezuelan coronavirus 
patients, Gabriela 
Jiménez, the minister of 
science and technology, 
said.
The molecule is an 
ursolic acid derivative, 
which “has shown 100 
percent inhibition of 
virus replication in 
vitro (outside of a living 
organism),” she said, 
as cited by EFE News 
Agency.
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US election, Americans' 
chance to reconsider anti-
Iran moves
 MP Abolfazl Amouei noted that the Americans must seize 
the opportunity of the Nov. 3 presidential election to 
reconsider their hostile maximum pressure on Iran.
"Democrat candidate Joe Biden stressed in his latest 
interview that he also seeks to put pressure on Iran", 
Spokesman of Iran's Parliament National Security and 
Foreign Policy Commission said and added, “Therefore, 
Iran's policies should not be based on US developments in 
the upcoming US presidential election.”
Abolfazl Amouei also explained that Biden and his advisers 
such as Anthony Blinken and Jake Sullivan share a similar 
policy and position with Trump against the Iranian nation 

in terms of hostility and economic pressures.

Stating that none of these ways (maximum pressure) can 
have an impact on the strategic calculations of the Islamic 
Republic of Iran, he said, “The Americans must finally 
abandon their policy of maximum pressure on Iran, and the 
upcoming US presidential election is a good opportunity 
for them to reconsider their hostile foreign policies toward 
Iran.”
Abolfazl Amouei, Spokesman of Iran's Parliament National 
Security and Foreign Policy Commission
Elsewhere in his remarks, he spoke about Iran’s strategies 
to deal with the US sabotages and sanctions.
According to Amouei, relying on domestic capacity and 
increasing interaction with neighbors as well as other west 
Asian countries are among Iran’s strategies to prevent the 
impact of US sanctions on the country's economy.

A n 
example of 

relying on domestic capacity was, for 
example, the Persian Gulf Star refinery that the 
operation of which cut Iran's need to import gasoline 
despite US claims in 2010 to impose sanction on this  
sector.
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Trump, Biden in 
Final Full Week of 
Campaigning As 
Virus Looms Large
US President Donald Trump and 
Democratic challenger Joe Biden on 
Monday are down to the final full week of 
campaigning before the Nov.3 election, as 
rising coronavirus cases and a COVID-19 
outbreak within Vice President Mike 
Pence’s staff keep the focus of the race on 
the pandemic.
Trump claimed progress in combating 
the disease even as the United States 
set records in recent days for daily 

infections, while Pence forged ahead with 
campaigning on Sunday despite close aides 
testing positive, Reuters reported.
Biden accused the president of 
surrendering to the pandemic that has 
killed about 225,000 people in the United 
States.With eight days to go before Election 
Day, more than 59.1 million Americans 
have already voted in person or by mail, a 
pace of early voting that could lead to the 
highest turnout rate in more than a century, 
according to data from the US Elections 
Project at the University of Florida.
On Monday, Trump will head to 
Pennsylvania, a critical swing state being 
heavily courted with frequent visits by 
both candidates, and speak at rallies in 
Allentown, Lititz and Martinsburg. He is set 

for multiple trips to Michigan, Pennsylvania 
and Wisconsin this week, as well as visits to 
Nebraska, Arizona and Nevada.
Biden was expected to remain in his 
home state of Delaware on Monday. 
He is scheduled to travel to Georgia on 
Tuesday, with stops in Atlanta and Warm 
Springs, a town of about 400 people 
where Democratic President Franklin D. 
Roosevelt, who took office during the Great 
Depression and rolled out his New Deal 
recovery program, died in 1945.
That push in the Southern state, which went 
for Trump in 2016 by about 5 percentage 
points and has not backed a Democratic 
presidential candidate since 1992, shows 
Biden’s effort to expand his party’s reach as 
polls show a competitive race in the state.



Macron’s Anti-Islam Comments Sign of His Political 
Crudeness: Iran’s Shamkhani
Secretary of Iran’s Supreme National Security Council Ali Shamkhani lambasted 
French President Emmanuel Macron for attacking Islam, saying that his disrespect 
for the divine religion is an indication of “his crudeness in politics”.“Macron's 
irrational behavior in public #AntiIslamism shows his crudeness in politics, otherwise 
he would not have dared to embrace Islam in his quest for leadership in #Europe. I 
suggest that he read more history and not rejoice in the support of a declining America & #Zionism,” 
Shamkhani tweeted on Monday.Earlier this month, Macron pledged to fight what he described as “Islamist 
separatism”, which he said was threatening to take control in some Muslim communities around France.
He also described Islam as a religion “in crisis” worldwide and said the government would present a bill in 
December to strengthen a 1905 law that officially separated church and state in France.

Iran’s Foreign 
Ministry in a 
message pointed to 
destructive effect of 
US’ sanctions against 
Iran while fighting 
the coronavirus 
pandemic.
“Corona's proven 
deadly, vicious and 
brutal everywhere, 
but it's worse in 
Iran as it has a cruel 
collaborator: US 
regime. US has 
elevated max pressure 
to Health Terrorism 
and targeted Iranian 
people with inhuman 
sanctions while 
they're fighting the 
pandemic. We'll 
overcome but NEVER 
forget,” Iran’s Foreign 
Ministry wrote on 
its official Twitter 
account.
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"We are not going to control the pandemic. We 
are going to control the fact that we get vaccines, 
therapeutics and other mitigation areas," Meadows 
told CNN's Jake Tapper on "State of the Union."
The comments from US President Donald Trump's 
chief of staff come as coronavirus cases surge 
across the US and the administration continues to 
consistently disregard advice from government 
health experts to wear masks, social distance and 
avoid large gatherings as a way to curb the spread of 
the virus. The White House is also facing a potential 
second outbreak of the virus after at least five 
people in Pence's inner circle have tested positive 
in recent days, according to a source familiar with 
the situation.
Pressed by Tapper on why the US isn't going to 
get the pandemic under control, Meadows said: 
"Because it is a contagious virus just like the flu." He 
added that the Trump administration is "making 
efforts to contain it."
"What we need to do is make sure that we have the 
proper mitigation factors, whether it's therapies 
or vaccines or treatments to make sure that people 
don't die from this," Meadows said.
The US reported its second-highest day of new 
cases on Saturday, with nearly 84,000 Americans 
contracting the deadly virus. As of Sunday, there 
were at least 8,575,000 total cases of coronavirus 
in the US, and at least 224,800 Americans have 
died from the virus, according to Johns Hopkins 
University.But as concerns grow that more people 
surrounding the vice president could test positive in 
the coming days, Pence, who is the head of the White 
House's coronavirus task force, does not currently 
plan to self-quarantine, in defiance of US Centers for 
Disease Control and Prevention guidelines, and will 
continue campaigning as the election nears.
Vice presidential chief of staff Marc Short, close aide 
Zach Bauer and outside adviser Marty Obst were 

among those within the vice president's orbit who 
have tested positive, sources told CNN.
On Sunday evening, Short told CNN that he is 
experiencing mild symptoms after testing positive. 
"I am doing OK. Hard to know if the symptoms are 
COVID related or four years of working at the White 
House. Symptoms are mild," he said.
Bauer -- one of the staffers who tested positive, 
according to two sources familiar with the matter 
-- serves as Pence's "body man," meaning his job is 
to accompany Pence throughout the day and night 
helping him with a wide range of duties, putting him 
in close proximity to the vice president. A source 
familiar with the matter told CNN that Bauer has 
not been in the office since Tuesday, when he went 
home to quarantine after coming into contact with 
Obst. Bauer tested positive Saturday.
The vice president and second lady Karen Pence 
each tested negative for coronavirus on Sunday, a 
White House official said.
"I spoke to the vice president last night at midnight 
and I can tell you that what he is doing is wearing a 
mask, socially distancing and when he goes up to 
speak he will take the mask off and put it back on," 
Meadows said. "He is wearing a mask as it relates 
to this particular thing because the doctors have 
advised him to do that."
Meadows also refused to disclose the extent of the 
COVID-19 outbreak in Pence's orbit, saying the 
administration doesn't share personal information 
and that such disclosures are only appropriate in 
the case of the President, vice president or those 
in their inner circle."Anytime there's someone in 
harm's way, we have an obligation to let people 
know for contract-tracing," he said.Meadows 
argued that Pence would continue with travel plans 
because he is "essential personnel."
"I'm not saying he is not campaigning, I'm saying 
that is only part of what he is doing and as we look 
at that, 'essential personnel,' whether it's the vice 
president of the United States or anyone else, has 
to continue on," he said.Pence, who is known to 
rarely wear a mask while flying on Air Force Two, 
traveled on Saturday to Florida for campaign rallies 
in Lakeland and Tallahassee. The vice president 
walked across the tarmac from Marine Two in a 
mask and boarded Air Force Two about an hour 
behind schedule.

The discovery that the vaccine being 
developed by the University of Oxford, in 
collaboration with AstraZeneca, triggers 
protective antibodies and T-cells in older age 
groups has encouraged researchers as they 
seek evidence that it will spare those in later 
life from serious illness or death from the 
virus, The Financial Times reported.
Age has emerged as the principal risk factor 
for a severe bout of COVID-19. However, 
the immune system weakens with age, 
raising concerns that the very group which 
most needs the protection of a vaccine may 
generate the least effective response to one.
People aware of the results from so-called 
immunogenicity blood tests carried out on a 
subset of older participants say the findings 
echo data released in July which showed 
the vaccine generated “robust immune 
responses” in a group of healthy adults aged 
between 18 and 55.
The earlier findings showed that the vaccine 
induced two forms of human immune 
response — generating both antibodies and 
T-cells — for at least 56 days, according to an 
analysis published in The Lancet.
Positive immunogenicity tests do not 
guarantee that the vaccine will ultimately 
prove safe and effective in older people. That 
will not be known until full trial data for this 
age group has been analyzed.
However, researchers have been 
encouraged by the latest development, 
details of which are shortly to be published 
in a clinical journal. The University of Oxford 
declined to comment.
Jonathan Ball, professor of virology at the 
University of Nottingham, said: “If what 
they’ve got is data that show the vaccine 
generates good immunity, as measured in 
the lab, in the age group over 55, and that 

also includes good responses in people 
who are even older than that, I think that’s a 
promising sign.”
He cautioned, however, that while good 
immunogenicity data would be encouraging 
“ultimately, it’s whether the vaccine protects 
against serious disease that’s crucial and we 
will only know that from phase 3 trials”.
One person familiar with thinking in 
Whitehall suggested there was optimism 
that vaccination of priority groups such as 
NHS staff on the frontline of the fight against 
COVID-19 might be able to get under way as 
early as January.
However, one official played down that 
speedy timetable, suggesting there were 
still considerable uncertainties, including 
the timing and the robustness of results 
from phase 3 trials and whether approval 
could be secured from the UK regulator, 
the Medicines and Healthcare products 
Regulatory Agency.
Last Thursday Patrick Vallance, government 
chief scientific adviser, told a Downing 
Street news conference that, while vaccine 
development was progressing well, “I 
remain of the view that the possibility of 
wider spread use of a vaccine isn’t going to 
be until spring of next year”.
The outcome of the trials is being closely 
watched around the world.
The US arm of the Oxford/AstraZeneca 
study was given the go-ahead to resume on 
Friday, having been halted since September 
6 after a participant developed neurological 
symptoms.

White House Chief of Staff: 'We Are Not Going 
to Control Pandemic'

Oxford COVID Vaccine Trials Offer Hope for 
Elderly

 White House chief of staff Mark Meadows said Sunday that 
the US is "not going to control" the coronavirus pandemic, as 
cases surge across the country and nearly 225,000 Americans 
have died from the virus.

A vaccine considered a frontrunner in the race to protect the 
global population from COVID19- has produced a robust immune 
response in elderly people, the group at highest risk from the 
disease, according to two people familiar with the finding.
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"I spoke to the 
vice president 
last night at 
midnight and I 
can tell you that 
what he is doing 
is wearing a 
mask, socially 
distancing and 
when he goes 
up to speak he 
will take the 
mask off and 
put it back on," 
Meadows said. 
"He is wearing 
a mask as it 
relates to this 
particular thing 
because the 
doctors have 
advised him to 
do that."



امکان صدور بیش از یک پروانه صنعتی در پلاک ثبتی فراهم شد
مدیرکل دفتر امور اقتصادی و سیاست های تجاری وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: امکان صدور بیش از 

یک پروانه صنعتی در پلاک ثبتی فراهم شد.
به گزارش وزرات صنعت، معدن و تجارت، احمد تشکینی گفت: پیرو درخواست های فعالان اقتصادی و نیز با 
تعامل و همکاری هیئت مقررات زدایی و تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار، مصوبه ای از طرف این هیئت ابلاغ 

شد. وی ادامه داد: به منظور بهره برداری از ظرفیت های بلا استفاده موجود به خصوص در شرایط کنونی که جهش 
تولید در اولویت اجرایی قرار دارد، ضرورت دارد از امکانات ایجاد شده به طور بهینه و با راندمان بالاتری بهره برداری 

کرد. تشکینی افزود: بر اساس این بند وزارت صنعت، معدن و تجارت مکلف شد به منظور بهره برداری از ظرفیت های 
بلااستفاده نسبت به صدور یک یا چند مجوز برای متقاضی یا متقاضیان در یک پلاک ثبتی یا یک کد پستی، مشروط به توافق مالک 

یا مالکان و ذی نفعان آن پلاک ثبتی و تعیین حدود زمین و یا محل استقرار و امکانات میان طرفین حسب مورد با رعایت دستورالعمل صدور 
جواز تأسیس، پروانه بهره برداری و قوانین و مقررات محیط زیست، سلامت و ایمنی برای مدت یک سال اقدام کند.

مدیرکل دفتر امور اقتصادی و سیاست های تجاری وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: اعتبار مجوز مزبور تا زمان استمرار اجاره نامه پابرجا 
خواهد بود.

نرخ مصوب مرغ با واقعیت تولید اختلاف دارد
مدیر عامل اتحادیه مرغداران گوشتی گفت: با توجه به افزایش هزینه های تولید، نرخ مصوب مرغ با واقعیت 

تولید اختلاف دارد.
محمد علی کمالی سروستانی مدیر عامل اتحادیه مرغداران گوشتی، درباره آخرین تحولات بازار مرغ اظهار کرد: 
امروز نرخ هر کیلو مرغ زنده درب مرغداری ۱۷ هزار و ۷۵۰ تومان و مرغ آماده به طبخ در خرده فروشی ها ۲۵ هزار 

تومان است، در برخی مغازه ها مرغ با نرخ ۳۰ هزار تومان عرضه می شود. وی افزود: با توجه به شرایط فعلی عرضه و 
تقاضا پیش بینی می شود که نوسان خاصی در بازار رخ ندهد. کمالی سروستانی در واکنش به نرخ مصوب ستاد تنظیم 

بازار بیان کرد: با توجه به افزایش هزینه های تولید، نرخ مصوب ستاد تنظیم بازار با قیمت واقعی اختلاف معناداری دارد.
این مقام مسئول قیمت هر کیلو ذرت در بازار آزاد را ۳ هزار و ۶۰۰ تا ۴ هزار تومان و کنجاله سویا را ۱۳ هزار و ۵۰۰ تا ۱۴ هزار تومان 

اعلام کرد و گفت: با وجود نوسان نرخ نهاده های دامی، میزان جوجه ریزی کاهش یافته است.
مدیر عامل اتحادیه مرغداران گوشتی ادامه داد: اگر صد درصد ذرت و کنجاله سویا با نرخ مصوب در اختیار مرغدار قرار بگیرد و قیمت ریز مغذی، دارو 
و واکسن که ۵ تا ۶ برابر رشد داشته است، با اتخاذ تدابیری به نرخ منطقی در اختیار مرغدار قرار گیرد، تصویب نرخ ۱۳ هزار تومانی به ازای هر کیلو 

مرغ زنده تا حدودی منطقی است.
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با توجه به رایزنی های 
اخیر، احتمال 

بازگردانی ۵ میلیارد 
ارز مسدود شده در 

عراق بسیار بالاست. 
الکاظمی نخست وزیر 
جدید عراق کمیته ای 

در این خصوص 
تشکیل داده تا این 

موضوع پیگیری و به 
سرانجام برسد
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یارانه بلیت هواپیما را 
چه کسانی دریافت 

می کنند؟
مدیــر یکــی از شــرکت های 
هواپیمایی اظهار داشت: در نقطه 
سر به ســر افزایش قیمت بلیت 
هواپیما تا ۳۰ درصد عدد معقولی 
اســت اما عدد بهینه را ۵۰ درصد 

می دانیم.
عبدالرضا پازوکی درباره تصمیمات 
جدیــد وزارت راه و شهرســازی 
درباره تغییر نرخ بلیت هواپیما و 
پروتکل جدید ستاد ملی مبارزه با 
کرونا برای جلوگیری از شیوع این 
ویروس در هواپیما اظهار داشت: 
۷۰ درصــد صنعــت هوانوردی 
وابسته به خارج است. قطعات، تمام 
کتاب ها، مســیرهای پروازی در 
دســتگاه های ناوبری و ...خارجی 
هستند و تنها مواد مصرفی وابسته 
به ریال، سوخت و کترینگ است 
که قیمت دلار ناخواسته بر روی 
این کالاهــای داخلی هم اثر گذار 

بوده است.
وی تاکید کرد: درخواست افزایش 
قیمت بلیت هواپیمــا ارتباطی با 
الــزام رعایت پرواز بــا ۶۰ درصد 
ظرفیت هواپیما ندارد و فقط این 
دو موضوع همزمان با هم مطرح 
شــدند. هر چند که این پروتکل 
جدید وزارت بهداشت بر افزایش 
هزینه های ایرلاین ها اثرگذار است.   
رییــس یکــی از شــرکت های 
هواپیمایی با اشــاره بــه اجرای 
مسافرگیری براساس ۶۰ درصد 
ظرفیت هواپیمــا ادامه داد: با این 
الزام برای هواپیمــای ۱۶۰ نفره 
می توان 9۵ مسافر پذیرفت حال 
اینکه در این صــورت هزینه های 
ثابت که باید تقســیم بر ۱۶۰ نفر 
شوند تا پوشش حداکثری هزینه ها 
را داشته باشیم، تقسیم بر 9۵ نفر 
می شود و باقیمانده عدد بزرگتری 
خواهد بود. بنابرایــن هزینه ها با 
تعداد مســافر در هر پرواز رابطه 

مستقیم دارد.    
پازوکی تاکید کرد: هر چند که الزام 
رعایت مسافرگیری با ۶۰ درصد 
ظرفیت اصلا توجیه اقتصادی ندارد 
اما بحث ما این است که این پروتکل 
اساســا برای جلوگیری از شیوع 
ویروس کرونا بین مســافران پایه 
علمی ندارد و ایــن مداخله های 
غیر علمی و غیر تخصصی وزارت 

بهداشت سیار گله مند هستیم.
وی با بیان اینکــه این پروتکل ها 
بیشتر از آنکه اثربخش باشند فقط 
جنبه کنتــرل جو روانــی دارند، 
گفت: این پروتکل از ابداعات وزارت 
بهداشت ایران است وگرنه در هیچ 
جای دنیا چنین دســتورالعملی 
نیست و به اجرا نمی رسد. از سالیان 
گذشته برای اینکه مسافران داخل 
هواپیما مشکلی پیش نیاید، هوای 
داخل هواپیما را با سیستم تهویه 
تنظیــم می کردند امــروز هم با 
سیســتم های تهویه هوای داخل 

کابین جابه جا می شود.
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طبق اعلام بانک مرکزی 
چهارشنبه هفته گذشته در 
سامانه نیما ۱9۳ میلیون 
دلار به صورت حواله ارزی 
عرضه شد و از این میزان، 
۶۲ میلیون دلار با میانگین 
موزون هــر دلار ۲۶,۲۰۰ 
تومان معامله شــد که این مهم نشان از 
تعمیق بازار نیمایــی دارد. همچنین از 
عرضه های بین ۶۰ تا ۷۰ میلیون دلاری 
روزانه اســکناس دلار در بازار متشــکل 
ارزی با وجود صدور مجوز افزایش سقف 
خرید صرافی های این بازار به ۵۰۰ هزار 
دلار، خریدهای روزانه به ۲ میلیون دلار 

نمی رسد.
گفتنی است، رئیس کل بانک مرکزی در 
تازه ترین اظهاراتش با اشاره به تأمین ارز 
۱۸.۵ میلیارد دلاری توسط بانک مرکزی 
و بازار ثانویه تا پایان مهرماه برای واردات 
مورد نیاز کشور، از روند فزاینده صادرات 
نفت خــام و فرآورده های نفتــی توأم با 
صادرات غیرنفتی خبر داد. همچنین بنظر 
می رسد کاهش فاصله میان نرخ نیمایی 

و بازار آزاد سبب افزایش انگیزه بازگشت 
ارزهای صادراتی، پاسخ گویی به نیازهای 
واقعی بازار ارز و کاهش نرخ آزاد ارز شده 

است.

    دلالان وارد فاز تعلیق شده اند 
یا تردید؟!

بررسی تحرکات دلالان ارزی در فضای 
مجازی حاکی است، پروپاگاندای رسانه ای 
درباره قطعیت انتخاب مجدد دونالد ترامپ 
به ریاست جمهوری آمریکا )که اگر بیش 
از ســتاد انتخاباتی ترامپ نباشد، کمتر 
نیست!( همراه با پایین جلوه دادن نرخ ارز 
در مقایسه با سایر کالاها، در دستور کار این 
روزهای دلالان و سوداگران بازار ارز قرار 

گرفته است.
در کنار تلاش های مذبوحانه واســطه ها 
بــرای حفــظ هیجانــات در بــازار ارز، 
فعل وانفعالات چند روز اخیــر که روند 
تحولات بازار ارز را در مجموع ریزشــی 
نشــان می دهد، نگرانی ها دربــاره افت 
ناگهانی نرخ ها و نفس های آخر جذابیت 
 بــازار ارز در اقتصــاد ایــران را افزایش

 داده است.
در همین رابطه، یحیی آل اسحاق با بیان 
اینکه تقاضاهای غیر اساسی عامل افزایش 
نرخ ارز است، اظهار داشــت: بدخواهان 
کشور و سوداگران بازار ارز تلاش داشتند با 
ایجاد انتظارات منفی، قیمت ارز را افزایش 
دهند. این افراد در حال حاضر نیز با گره 

زدن بازار ارز به انتخابات آمریکا در حال 
تشدید این انتظارات منفی هستند؛ حال 
آنکه اتفاق منفی پیش روی بازار نخواهد 

بود.
وی با اشــاره به ســفرهای اخیر برخی 
مســئولین و تلاش آنان برای بازگردانی 
اموال مسدود شده در سایر کشورها افزود: 
با توجه بــه رایزنی های اخیــر، احتمال 
بازگردانی ۵ میلیارد ارز مسدود شده در 
عراق بسیار بالاست. الکاظمی نخست وزیر 
جدید عراق کمیتــه ای در این خصوص 
تشکیل داده تا این موضوع پیگیری و به 

سرانجام برسد.

    توصیــه دلالان: بخشــی از 
دارایی تان را به ریال تبدیل کنید!

در کنار توصیه برخــی دلالان بازار ارز به 
یکدیگر مبنی بر تبدیل بخش کوچکی از 
دارایی های ارزی به دارایی ریالی، اظهارات 
رئیس کل بانک مرکزی مبنی بر افزایش 
شدید ریســک ســرمایه گذاری در بازار 
ارز و اثرپذیری این بازار از اخبار روزهای 
آینده، شکنندگی بازار ارز و سایه سنگین 
اثرات روانی بر بــازار ارز در اذهان تداعی 

شده است.
این شکنندگی آن جایی معنا پیدا می کند 
که به گفته یکی از فعالان بازار ارز، همراه 
باتمایل پایین متقاضیان ارزی برای خرید 
ارز در بازار متشکل و سامانه نیما، اخباری 
نظیر آزادســازی دارایی های بلوکه شده 

کشور و نزدیک شــدن به ایام انتخابات 
آمریکا، اقدامات سفته بازانه و تحلیل های 
قاطعانه درباره روند افزایشی بازار ارز را به 

حداقل رسانده است.
یکی از فعالان بازار ارز در چهارراه استانبول 
در گفتگو با خبرنگار مهــر گفت، پس از 
حدود ۳ سال رشــد پیاپی نرخ ارز، نیاز 
به یک دوره اســتراحت و دستکم ثبات 
در نرخ ارزهای خارجــی و اقتصاد کلان 
کشور احساس می شود و این مهم دور از 

ذهن نیست.
وی که خواســت نامش در گزارش ذکر 
نشــود، درباره وضعیت بازار ارز در زمانی 

که دلار بــه ۳۲ هزار تومان رســیده بود 
هم توضیــح داد: در اوج قیمت ۳۲ هزار 
تومانی هم تمایلی برای خرید ارز چه در 
بازار اســکناس و چه حواله در نرخ های 
بالا وجود نداشت و به نظر می رسد بازار با 
لحاظ کردن سناریوهای بد، همه افزایش 
قیمت های ارز را در تابســتان پیش خور 

کرده است.
وی همچنیــن به افزایش حساســیت 
دســتگاه های نظارتــی در مواجهــه با 
نرخ ســازان فضای مجــازی و حقیقی 
که در قالب معلاملاتی نظیــر فردایی و 
شبانه در افزایش التهابات بازار ارز دخیل 

هستند، اشــاره کرد و این مسئله را یکی 
دیگر از دلایل آرامش نسبی بازار و کاهش 

تحرکات دلالان دانست.
براســاس آنچه مطرح شــد، به منظور 
جلوگیری از نوسان گیری واسطه ها، در 
روزهای اخیر حرکت نــرخ صرافی ملی 
در بازار اســکناس ارزی هم پای نرخ بازار 
آزاد تنظیم می شود و در یک هفته اخیر، 
نرخ فروش دلار در بازار تهران از ۳۲ هزار 
و ۴۰۰ تومان به ۲۸ هــزار و 9۰۰ تومان 
رسیده است و در شرایط کنونی خریداران 
محتاطانه و با فاصله قابل توجهی نسبت 

به نرخ فروش اقدام به خرید ارز می کنند.

دلالان نگران آوار شکست نرخ ها هستند؛ 

تعلیق سنگین در بازار ارز 
بازار ارز پس از سپری کردن چند هفته افزایش مستمر و ریزش 
نرخ ها در هفته گذشته، حرکت احتیاطی توأم با ریزش را در پی 
گرفته است. ریشه یابی این مهم، حکایت از هم افزایی چندین 
عامل اقتصادی و روانی در راستای ریزش نرخ ارز پس از هفته ها 

افزایش نرخ ارز در بازار دارد.

بازار

معاون بازرگانی داخلی وزارت صمت:

قیمت گوشت گوساله بین ۱۲0 تا ۱۴0 هزار تومان است
معاون بازرگانی داخلی وزارت صنعت، معدن و تجارت با اعلام قیمت مناسب عرضه گوشت قرمز، 
گفت: از شنبه هفته آینده گوشت قرمز با حداکثر سود ۱۵ درصد در میادین میوه و تره بار توزیع 

می شود.

عباس قبادی در یک برنامه خبری در رابطه با تنظیم بازار گوشــت قرمز اظهار کرد: قیمت تمام شده تولید 
گوشت قرمز گوساله حدود 99 هزار تومان است و در نقاط مختلف کشــور قیمت عرضه گوشت قرمز برای 

مصرف کننده نیز متفاوت است.
وی با بیان اینکه وضعیت تولید گوشت قرمز مساعد است، گفت: برای تنظیم بازار گوشت قرمز مقرر شده بود 
که توزیع گوشت قرمز در میادین میوه و تره بار شهرداری انجام شود به این ترتیب که میادین مکان هایی را 
برای توزیع گوشت قرمز در اختیار توزیع کننده با اجاره بهای پایین و یا به صورت رایگان قرار دهند که ظاهراً 

این موضوع مورد استقبال توزیع کنندگان گوشت قرمز قرار نگرفته است.
معاون بازرگانی داخلی وزارت صنعت، معدن و تجارت اظهار کرد: پیگیری های لازم برای توزیع گوشت از طریق 
میادین میوه و تره بار انجام خواهد شد تا از روز شنبه گوشت قرمز در این میادین با قیمت تمام شده به علاوه 

۱۰ تا ۱۵ هزار تومان سود توزیع شود.
قبادی با بیان اینکه گوشت قرمز مشمول قیمت گذاری نیست، افزود: با توافقی که بین شرکت پشتیبانی امور 
دام و تولید کنندگان دام سنگین انجام شده است مقرر شد تا این شرکت ذخایر استراتژیک خود را از تولیدات 
داخلی خریداری و تأمین کند و همچنین دام خریداری و کشتار کند تا در میادین میوه و تره بار برای عرضه 

توزیع شود.
وی با بیان اینکه قیمت گوشت قرمز مشمول قیمت گذاری نیست و وزارت جهاد اعتقادی به قیمت گذاری این 
محصول ندارد، گفت: در حال حاضر قیمت مناسب برای عرضه گوشت گوساله بر اساس نوع گوشت بین ۱۲۰ 

تا ۱۴۰ هزار تومان است و بیش از این قیمت گران فروشی محسوب می شود.
لازم به ذکر است، مقدسی رئیس کانون انجمن صنفی دامداران قیمت تمام شده تولید هر کیلو گوشت قرمز 
گوساله بدون استخوان را 99 هزار تومان اعلام کرده و معتقد است قیمت گوشت گوساله برای مصرف کننده 

نیز همین 99 هزار تومان و حداکثر ۱۱۶ هزار تومان است.
بر اســاس این گزارش، دادرس مدیرعامل اتحادیه دام ســبک نیز قیمت تمام شــده تولید هر کیلو گوشت 

گوسفندی درب کشتارگاه را ۱۱۰ تا ۱۲۰ هزار تومان عنوان کرد.
وی افزود: قیمت گوشت گوسفندی برای مصرف کننده نیز قیمت تمام شده به علاوه ۱۰ درصد سود محاسبه 

می شود.

مسکن

مهر
گـــزارش

وزیر راه و شهرسازی:

افزایش مجدد سقف وام 
خرید مسکن »فعلا« منتفی 

شد
وزیر راه و شهرسازی 
درباره افزایش سقف 
وام خرید مســکن 
گفت: منتظریم تــا قیمت ها فروکش کند 
و سپس ســر فرصت در این باره تصمیم 

گیری کنیم.

محمد اسلامی درباره افزایش سقف وام مسکن 
گفت: افزایش سقف تسهیلات خرید مسکن باید 
در شورای پول و اعتبار مطرح و تصویب شود اما ما 
در وزارت راه و شهرسازی تمهیداتی را در دست 
اقدام داریم تا جایگزین افزایش سقف وام مسکن 

شده و در واقع قیمت تمام شده را مهار کنیم.

    همکاری وزارت راه و بنیاد مستضعفان 
برای خرید اعتباری مصالح ساختمانی

وی افزود: دستوراتی را در این خصوص از رئیس 
جمهور گرفته ایم و فرآیند آن را پیگیری می کنیم تا 
بتوانیم مثلاً آهن آلات را با نرخ مناسب تری بتوانیم 
تهیه کنیم؛ سیمان و سایر اقلام هم همینطور؛ با 
آقای فتاح تفاهم کرده ایم تا از کارخانجات وابسته 
به بنیاد مستضعفان، برخی اقلام مصالح ساختمانی 
را با قیمت مناسب تر و شرایط اعتباری تأمین کنیم 
که نرخ تورمی که در بخش مسکن اتفاق افتاد و 
فوق العاده حباب گونه و کشنده بود، بیش از این 

قیمت تمام شده ساخت و ساز را متأثر نکند.

وزیر راه و شهرسازی گفت: قصد داشتیم تا ابتدا از 
فضای روانی بازار عبور کنیم؛ اوضاع و جو فروکش 
کند، قیمت ها واقعی تر شود، سپس سر فرصت 

تصمیمی برای این کار بگیریم.
وی تصریح کــرد: ما نگرانی مان این اســت که 
اقداماتی که خودش تورم زاست را پرهیز کنیم؛ 
چون اثرات روانــی اش ما را گرفتار می کند؛ فعلًا 
برنامه مان این اســت که کار را بیشتر و پرحجم 

تر پیش ببریم.
اسلامی تأکید کرد: به دنبال آن هستیم تا آسیب 
پذیری هایمان را از تورم های هیجانی غیر عادی 

بتوانیم کاهش دهیم.

    تعداد ثبت نام کننــدگان وام ودیعه 
۶00 هزار نفر /    تعداد دریافت کنندگان 

۶0 هزار نفر
وی درباره وام ودیعه مسکن نیز تصریح کرد: بار 
دیگر در مهر ماه امکان ثبت نام مجدد وام ودیعه 
مسکن را در سامانه مربوطه باز کردیم که در این 
مدت، حدود ۲۰۰ هزار نفر دیگر ثبت نام کردند؛ 
باید ثبت نام کنندگان را غربالگری کنیم تا ببینیم 
تعداد واجدان شرایط چند نفر هستند. سپس آنها 

را به ۴۳۰ هزار نفر قبلی اضافه می کنیم.
وزیر راه و شهرسازی افزود: برآورد ما صحیح بود؛ 
فکر می کردیم ۶۰۰ هزار متقاضی بیشتر نخواهیم 

داشت؛ الان در همین کانال در حرکت هستیم.
وی تأکید کــرد: تا کنون ۱۸۰ هــزار پرونده وام 
ودیعه در بانک های عامل تشــکیل شده است. 
نکته مهم این اســت که وقتی مــردم پرونده را 
تشکیل می دهند، بتوانند پرونده را کامل و وام را 

دریافت کنند.
اســلامی با بیان اینکه حدود ۶۰ هــزار نفر وام 

ودیعه مسکن دریافت کرده اند، خاطرنشان کرد: 
متأســفانه پرداخت وام ودیعه روند کندی دارد؛ 
البته نمی توانیم بگویی بانک مقصر است؛ چون این 
موضوع یک ارتباط دو سویه است و انطباق هایی 
که در شعب بانک ها با مدارک ارائه شده از سوی 
مردم انجام می دهند، زمان بر است؛ من امیدوار 
هســتم این روند با همراهی خودِ مردم مقداری 

سرعت بگیرد.

    برخی با ارائه اجاره نامه غیر واقعی وام 
ودیعه گرفتند

وی ادامه داد: مشــکلی که ما داشتیم این بود که 
مدارکی که برخی متقاضیان ارائه داده بودند، در 
فرآیند بررسی به مشــکلاتی برخورد؛ تعدادی از 
مردم، اجاره نامه ها یا تمدید قراردادهایی که ارائه 
داده بودند، واقعی نبــود؛ ای کاش این اتفاق رخ 
نمی داد و عرصه را برای کسانی که واقعاً نیاز دارند، 
تنگ نمی کردند؛ ما خیلی نیــاز داریم تا از لحاظ 
فرهنگی از یکدیگر مراقبت کنیم؛ حواسمان باشد 
اگر جایی صفی هست، آن کس که اولویت دارد، 
در صف بایستد؛ نه اینکه فردی که اصلًا مشمول 
دریافت این وام نمی شود، بیاید به گونه ای از فرصت 

استفاده کند.

    اختصاص ۲0 هــزار میلیارد تومان از 
تسهیلات بانکی به ساخت مسکن

وزیر راه و شهرسازی بیان کرد: چهارشنبه شب 
)۲9 مهر ماه( در شــورای پول و اعتبار مصوبه ای 
برای بخش مسکن گرفتیم که بر اساس آن، ۲۰ 
هزار میلیارد تومان تسهیلات بانکی به ساخت و 
ساز مسکن اختصاص داده می شود؛ بانک مرکزی 
سهمیه هر بانک از این مبلغ را تعیین می کند وزارت 
راه و شهرسازی نیز ســامانه معرفی سازندگان را 
تهیه می کند تا بتوانند وام ساخت را دریافت کنند 
۲۰ هزار میلیارد تومان رقم قابل ملاحظه ای است.

وی افزود: کما اینکــه وزارت صمت هم ۵۰ هزار 
میلیارد تومان برای رفع موانع تولید بخش صنعت 
توانست مصوبه از شورای پول و اعتبار دریافت کند.

    مراحل دریافت وام ساخت مسکن
اسلامی یادآور شــد: ۴۶۰ هزار واحدی که ذیل 
طرح اقدام ملی ســاخته می شود، تعیین تکلیف 
شده است؛ ضمن اینکه سازنده برای دریافت این 
تسهیلات، باید پروانه ساخت از شهرداری دریافت 
کرده باشد، برگه واگذاری زمین را اخذ کرده باشد، 
سپس قرارداد مربوطه را در دفترخانه اسناد رسمی 
به امضا برســاند؛ در این صورت بانک قسط اول 

تسهیلات را به سازنده پرداخت می کند.
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طرح حمایت از اقتصاد دانش بنیان در دستور کار کمیسیون صنعت مجلس
نائب رئیس مجلس شورای اسلامی با اشــاره به بررســی طرح حمایت از جهش اقتصاد دانش بنیان در 
کمیسیون صنعت، معدن و تجارت مجلس شورای اســلامی، گفت: مشکلات و مسائل استارت آپ ها و 

شرکت های دانش بنیان توسط توسط کارگروه مستقر در مجلس پیگیری می شود.
امیرحسین قاضی زاده هاشمی نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در حاشیه بازدید از یک شرکت داروسازی 

و بهداشتی در شهرک صنعتی صفادشت در جمع خبرنگاران اظهار داشت: با توجه به دراز مدت شدن کرونا 
و نیاز جایگزینی به مواد ضدعفونی دوستدار محیط زیست و سازگار با بدن انسانی وجود دارد. وی افزود: در حال 

حاضر برای سطوح از وایتکس و برای دست از مواد پایه الکل استفاده می شود که این مواد دارای عوارض جانبی برای 
بدن همچون مشکلات تنفسی و قابلیت اشتعال نیز دارند. نائب رئیس مجلس شورای اسلامی بیان داشتند: در مجموعه حاضر 

مواد ضدعفونی دوستدار محیط زیست و انسان تولید شده است و با همراهی همکاران وزارت بهداشت و وزارت صمت برآنیم تا این محصول به 
تولید انبوه با قابلیت رقابت با سایر مواد ضدعفونی برسد.

قاضی زاده هاشمی گفت: طرحی در جهت حمایت از جهش اقتصاد دانش بنیان در کمیسیون صنعت، معدن و تجارت در حال بررسی است و تا 
با مرتفع شدن مشکلات حمایت جدی از این واحدها صورت گیرد.

از مهم ترین شاخصه هایی که 
می توانند در انتخاب یک شغل 
به شما کمک کنند، نرخ ریزش 

نیروی کار و نرخ حفظ مشتریان 
است. مطمئنا کارمندانی هستند 

که مایلند تجربیات خوب و بد 
خود را در رابطه با مدیر سازمان 

با شما در میان بگذارند

،،
برترین ها

یادداشـــت
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 چه ســوالاتی می توانید 
بپرسید تا از سبک مدیریتی 
او باخبر شوید؟ آیا تحقیق 
در محــل کار و پرس  و جو 
از کارکنان روش مناسبی 
است؟ چطور می توانید یک 
مدیر خوب را از یک مدیر بد 
تشخیص دهید؟ آیا در این رابطه نشانه 
هشداردهنده یا چراغ خطری وجود دارد؟

   نظر کارشناسان
»جان لیز« نویسنده کتاب »چگونه شغل 
دلخواه خود را به دســت آورید« معتقد 
است که کارمندان معمولا به یکی از این 
دو دلیل استعفا می دهند: ۱.عدم تناسب 
فرهنگ آنها با فرهنگ سازمان ۲.رئیسی 
که آنها را به ستوه آورده. شما تا زمانی که 
وارد محیط کار نشوید نمی توانید رئیس 

خود را به طور کامل بشناسید. 
از طرفی، ممکن اســت فردی که با شما 
مصاحبه می کند، رئیس سازمان نباشد. با 
این وجود بهتر است پیش از پذیرش یک 
شغل، تا می توانید درباره رئیس آینده خود 
اطلاعات جمع آوری کنید. طی مصاحبه، 
تنها روی رفتارهای منفی او تمرکز نکنید. 
»کلودیو فرناندز« مشــاور ارشد شرکت 
»اگون زنــدر« در این رابطــه می گوید: 
»او را همان طوری که هست بشناسید. 
هزینه های عدم شناخت یک رئیس خوب 
به مراتب بیشتر از هزینه های عدم شناخت 
یک رئیس بد اســت«. یک شغل خوب 
آسان به دست نمی آید. پس بهتر است 
راه های تشخیص یک مدیر خوب از یک 

مدیر بد را بلد باشید.

   بدانید که به دنبال چه هستید
گام اول پرسیدن این ســوال از خودتان 
است: »من از رئیس خود چه می خواهم؟« 
بــه بــاور فرنانــدز، یکــی از مهم ترین 
ویژگی های یک مدیر خــوب، صداقت 

اوست. آیا مدیر آینده شما فردی صادق 
است و واقعا شــغلی را به شما پیشنهاد 
می کند که با روحیات شما سازگار است؟ 
شــما هم چنین باید به دنبال جواب این 
سوال باشید که به دنبال چه نوع رابطه ای 

با رئیس خود هستید.
آیا به دنبال کسی هستید که به شما آزادی 
عمل بدهد و خودش بر انجام کارها نظارت 
کند؟ یا به دنبال مدیری هســتید که در 
انجام کارها به شــما کمک کند و نه تنها 
مدیر، بلکه مربی تان باشد؟ همین سوالات 
ساده به شما کمک می کند تا مدیر خود را 

طی فرآیند مصاحبه بسنجید.

   به ندای درون خود توجه کنید
طی فرآیند مصاحبه، همواره احســاس 
خود را زیر نظر داشته باشید. از خودتان 
بپرســید که آیا حس خوبی دارید؟ اگر 
ذهنتان را تنهــا روی قبولی در مصاحبه 
متمرکز کنید، نمی توانید شغل مورد نظر را 
به درستی ارزیابی کنید. پس از هر مرحله 
از مصاحبه، از خود بپرسید آیا این همان 
شغلی است که به دنبال آن هستید؟ آیا 
می توانید این فرد را به عنوان مدیر آینده 
خود بپذیرید و در کنــار او کار کنید؟ آیا 
از او انــرژی مثبت دریافــت کردید؟ آیا 
می توانید در آینده مشکلات خود را با او 
در میان بگذارید؟ آیا او اختلاف عقیده را 
می پذیرد؟ آیا می توان با او وارد گفت وگو 
شد؟ به احساس خود اعتماد کنید. حتما 
برای شما هم پیش آمده است که پس از 
بروز مشکلی به خود بگویید: »از اول هم 

می دانستم.
یک حسی به من می گفت که این اتفاق 
می افتد«. حس درونی خــود را نادیده 
نگیرید. طی مصاحبه به دنبال نشانه ها 
بگردید. به نکات ریز دقت کنید. ببینید که 
مدیر آینده شما چگونه فرآیند مصاحبه را 
مدیریت می کند، چه اطلاعاتی در اختیار 
شما می گذارد و در بدو ورود، چگونه با شما 

برخورد می کند.

   سوال بپرسید اما هوشمندانه
شما می توانید با پرسیدن سوالات مفهومی 
 )probing questions( و اکتشافی
تا حدی مدیر آینده خود را بشناسید اما 
باید بدانید که ســوالات خود را چگونه 
مطرح کنید. بارها شنیده ایم که مصاحبه 
یک »فرآیند دوطرفه« اســت اما آنچه 

در عمل اتفاق می افتــد معمولا به ضرر 
مصاحبه شونده تمام می شود.

 به محض اینکه شــما به عنوان جوینده 
کار از مصاحبه کننــده درباره ســبک 
مدیریتی اش سوال کنید، او این رفتار شما 
را این گونه تفسیر می کند که احتمالا از 
شغل مربوطه خوشتان نیامده و به دنبال 

بهانه اید.
 پس بهتر است سوالات خود را هوشمندانه 
مطرح کنید. فرناندز در این رابطه می گوید: 
»مستقیما سوال نپرسید!« مثلا نگویید: 
»سبک مدیریتی شما چیست؟« سوالاتی 
از این دست به مصاحبه شونده تلویحا این 
پیام را می دهد که شما مردد هستید  یا 

شغل را نپسندیده اید.
 از ســوی دیگــر، احتمال اینکــه فرد 
مصاحبه کننده به شــما راست بگوید، 

ضعیف است. ســوالات خود را این گونه 
مطرح کنید: »در طول روز چه کارهایی 
باید انجام دهم؟« یا »چه چیزهایی باید 
یاد بگیرم و چگونه؟« سوالاتی از این دست 
به مدیر آینده شما کمک می کند تا شما را 

»در حال انجام کار« تصور کند.
طوری سوال بپرسید که انگار مصاحبه 
تمام شــده و اولین روز کاری شما رسما 
آغاز شده. به این ترتیب تصویری از شما در 
آن جایگاه شغلی در ذهن مصاحبه کننده 
شــکل می گیرد.همزمــان، بــه نحوه 
پاســخگویی او دقت کنیــد. فرناندز در 
این رابطه می گوید: »ببینید که او چقدر 

مشتاق گفت وگو با شماست.
 آیا او از آن دسته افرادی است که دوست 
دارد متکلم وحده باشد و تنها به پرسیدن 
ســوالات از پیش تعیین شــده بسنده 

می کند؟ یا مایل اســت با شما گفت وگو 
کند و به سوالات شما پاسخ دهد؟ اگر او 
طی مصاحبه مشتاقانه با شما گفت وگو 
کنــد، احتمــالا در محیــط کار نیز به 

مشارکت و تعامل پایبند است«.

   تحقیق کنید
بهتر اســت پیش از آنکه پیشنهاد کاری 
را بپذیریــد، درباره محیــط کار و مدیر 
آینده تان خوب تحقیق کنید. »لیز« در 
این باره می گوید: »کسی که بی گدار به آب 
بزند و چشم بسته پیشنهاد کار را بپذیرد، 
ممکن اســت پس از ورود به محیط کار 
شوکه شود، به دلایل مختلفی چون محیط 
استرس زا یا فضای خشــک و رسمی«. 
پیش از آنکه قــرارداد ببندید و متعهد 
شوید، باید این چیزها را بدانید.  پیش از 
مصاحبه تا جایی که ممکن است اطلاعات 

جمع آوری کنید. 
فرناندز معتقد اســت که این اطلاعات 
می تواند همانند یک زنگ خطر مشکلات 
احتمالی را به شــما هشــدار دهد. شما 
همچنین می توانید دربــاره علایق فرد 
مصاحبه کننده اطلاعات کســب کنید.

به گوگل بروید و نام مدیــر آینده تان را 
جست وجو کنید. پروفایل آنلاین او را مو 

به مو بررسی کنید. 
یکی از بهترین منابع اطلاعات، ســایت 
»لینکدین« است. اگر او دارای یک حساب 
کاربری در لینکدین باشد، نه تنها می توانید 
درباره شــخص او، علایق و ارتباطاتش 
تحقیق کنید، بلکه می توانید کسانی را که 

برای او کار می کنند و کسانی که استعفا 
کرده اند را پیدا کنید و با آنها صحبت کنید. 
از مهم ترین شاخصه هایی که می توانند در 
انتخاب یک شغل به شما کمک کنند، نرخ 
ریزش نیروی کار و نرخ حفظ مشتریان 
اســت. مطمئنا کارمندانی هستند که 
مایلند تجربیات خوب و بد خود را در رابطه 

با مدیر سازمان با شما در میان بگذارند.

   با کارمندان دیدار کنید
به اعتقاد فرناندز شاید بهترین رویکرد، 
دیدار با برخی کارکنان فعلی سازمان و 
گفت وگو با آنها است. با آنها صحبت کنید 
و از آنها درباره مدیر سازمان سوال کنید: 
»نقاط مثبت او چیست؟ آیا در برخورد با 

او دچار چالش شده اید؟«.
  اما حدود را رعایت کنیــد. آنها ممکن 
اســت به دلایل مختلفی مثل رازداری، 
تمام حقایق را برای شــما فاش نکنند.

وقتی شغلی به شــما پیشنهاد می شود، 
درخواســت کنید تا یــک روز کاری )یا 
کمتــر( را با همــکاران آینــده خود در 
محیط کار بگذرانید. گپ و گفت درباره 
کار اطلاعات مفیدی را در اختیار شــما 

می گذارد.
ممکن اســت در محیط کار با مسائلی 
روبه رو شــوید کــه هرگز تصــورش را 
نمی کردید. از ســوی دیگر در نگاه مدیر 
سازمان، درخواست شــما نشانه تعهد و 
انگیزه شماست. به علاوه این فرصت خوبی 
اســت تا با محیط کار، همکاران و نحوه 

مدیریت رئیس خود تا حدی آشنا شوید.

زنگ خطرها و نشانه هایی که باید، جدی گرفت؛ 

من از رئیس خود چه می خواهم؟
یکی از بهترین راه های پیشگویی میزان رضایت شغلی یک 
کارمند، رابطه او با مدیرش است. پس اگر قصد دارید وارد یک 
محیط کار جدید شوید، بهتر است مدیر خود را بشناسید و 
بدانید چگونه با او ارتباط برقــرار کنید. هرچند هدف اصلی 
مصاحبه شغلی، ارزیابی نیروی کار است اما شما نیز به عنوان 
جوینده کار می توانید طی فرآیند مصاحبه، رئیس آینده خود 

را ارزیابی کنید. این کار کمی دشوار اما ممکن است.

آیا به دنبال کسی 
هستید که به شما 

آزادی عمل بدهد و 
خودش بر انجام کارها 

نظارت کند؟ یا به دنبال 
مدیری هستید که 

در انجام کارها به شما 
کمک کند و نه تنها 

مدیر، بلکه مربی تان 
باشد؟ همین سوالات 

ساده به شما کمک 
می کند تا مدیر خود را 

طی فرآیند مصاحبه 
بسنجید

قالیباف اصل:

فعالیت همه 
بازارگردان ها شرط 
ایجاد تعادل در بورس

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار 
در نشست علنی مجلس ضمن بیان 
اینکه فعالیت همــه بازارگردان ها 
شــرط ایجاد تعادل در بورس است 
در ادامه گفت فروش اوراق از طرف 
دولت 90 هزار میلیــارد تومان بود 
که این آمار قابل توجهی است، سال 
گذشته فروش سهام از طرف دولت 
صفر بود اما امسال به 3۲ هزار میلیارد 

تومان رسید.
حسن قالیباف اصل رئیس سازمان 
بورس در نشســت علنی یکشنبه 
مجلس شورای اسلامی، در جریان 
بررسی گزارش کمیسیون اقتصادی 
در مورد وضعیت بازار سهام و عملکرد 
سازمان بورس و اوراق بهادار و وزارت 
امور اقتصادی و دارایی با اشــاره به 
نوسانات شاخص بازار سرمایه طی 
ماه های اخیر، گفت: امسال در بازار 
سرمایه کارهای بسیار خوبی انجام 
شده که افزایش نرخ شاخص ها یکی 

از این اتفاقات خوب بوده است.
قالیباف اصل با بیان اینکه آزادسازی 
ســهام عدالت یکی دیگر از اتفاقات 
خوب در ســال جاری بــود، افزود: 
ســهام عدالت بعد از ۱5 سال آزاد 
شد و حدود ۱3 هزار میلیارد تومان 
ســهامدار، ســهام خود را در بازار 
فروختند که عمدتا هم جزو قشــر 

مستضعف هستند.
وی تصریح کرد: تقویت تجهیز پس 
انــداز و تامین مالــی از طریق بازار 
ســرمایه یکی دیگر از اتفاقات مهم 
امسال بود، سال گذشته ۲6۲ هزار 
میلیارد تومان تامیــن مالی در بازار 
ســرمایه اتفاق افتاد در صورتی که 
در 6  ماهه امســال این عدد به 300 
هزار میلیارد تومان رســیده است. 
عرضه های اولیه در ســال گذشته 
حدود 5 هزار میلیارد تومان بوده اما 
امسال تاکنون ۲5 هزار میلیارد تومان 

بوده است.
رئیس ســازمان بورس اظهار کرد: 
یعنی این رقم نسبت به سال گذشته 
5 برابر افزایش داشــته است ضمن 
آنکه بحث تامین مالی دولت هم از 
بازار سرمایه اتفاق مهمی بود که انجام 
شد و دولت تاکنون از بازار سرمایه 3۲ 
هزار میلیارد تومان ســهام فروخته 
است که در صورت عدم فروش این 
ســهام دولت باید برای تامین مالی 
خود به ســمت کارهایی قدم برمی 

داشت که تورم زا خواهد بود.
قالیباف اصل افزود: فروش اوراق از 
طرف دولت 90 هزار میلیارد تومان 
بود که این آمار قابل توجهی است، 
سال گذشــته فروش سهام از طرف 
دولت صفر بود اما امسال به 3۲ هزار 

میلیارد تومان رسید.
وی تاکید کرد: تاسیس شرکت های 
عام یکی دیگر از اقدامات ســازمان 
بورس و اوراق بهادار طی سال جاری 
بود، طی نیمه اول سال که نقدینگی 
وارد بازار می شد تلاش کردیم تا این 
نقدینگی توســط عرضه ها و عرضه 
اولی ها از بازار جذب شود. این مباحث 
بسیار مورد بررســی قرار گرفت که 
در نهایت به مصوبــه دولت در مورد 
سهام شناوری که ســهام شناوری 
کل بازار را به ۲5 درصد افزایش داد 
و موجب شــد عرضه های خوبی در 
 آن مقطع از سمت بازار بورس انجام 

شود.
رئیس سازمان بورس گفت: تاسیس 
شرکت های سهامی عام برای اجرای 
پروژه ها یکی دیگر از رســالت های 

مهم ما در بازار سرمایه بورس بود.

خانه ملت
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

چطور برای استارت آپ خود نشان بسازیم؟

دامی بزرگ به نام لوگوی نامناسب

جزییات بسیار ســاده و کوچک، دنیایی از معانی و 
داستان را به لوگوی شــرکت وارد می کند. به لبخند 
کوچکی که روی بســته های تحویل کالای آمازون 
نقش بسته دقت کرده اید؟ این لبخند از جمله همین جزییات کوچک اما 

مشهود است.

تفاوت در جزییات است. این یک شعار نیست بلکه یک واقعیت است. به ویژه در مورد 
راه اندازی یک کسب وکار کوچک، این توجه زیاد به جزییات و بهبود آن است که می 

تواند به موفقیت استارت آپ شما کمک کند.
لوگو، آرم یا نشان یک شرکت در وهله نخست، بخشی کم اهمیت به نظر می رسد 
اما حقیقت چیز دیگری است. در واقع نشان استارت آپ شما از همه چیز مهم تر 
است. درواقع نشان یک شرکت، نخستین نقطه ارتباط شرکت با مشتریان و به نوعی 

معرف آن است. بنابراین موسس یک شرکت باید بداند چطور باید یک 
نشان خوب برای شرکت طراحی کند. برای کسانی که بودجه کمی دارند، 
توربولوگو گزینه خوبی است اما باید به چه نکاتی در طراحی توجه کرد؟  
آمیتا چادهاری، مدیربازاریابی در سایت فین اکسترا توصیه هایی برای 

طراحی نشان ارائه کرده است.

   خلاقیت افراطی خوب نیست
طراحی خلاقانه یک نشــان برای شرکت در اولویت اســت با این حال، 
خلاقیت همان چیزی اســت که نباید در طراحی آرم شــرکت به شکل 
افراطی دنبال شود. لوگوی شرکت های بزرگ به طور معمول از ایده های 
ساده و پایه ای الهام گرفته است. بسیاری فکر می کنند این لوگوها تکراری 
اند اما نباید فراموش کرد که این ایده های ســاده و پایه ای، امتحان خود 
را پس داده اند و به عنوان ابزاری کارآمــد در بازار  عمل کرده اند. بنابراین 
برای طراحی نشان شرکت، بهتر است ایده های ساده و پایه ای در لوگوهای 
مربوط به زمینه کاری شرکت را پیدا کنید و خلاقیت خود را روی این ایده ها پیاده 
کنید. یک تغییر جزیی و نمونه در ایده های ثابت شــده می تواند یک نشان خوب 

به شما تحویل دهد.

   پیام شرکت چیست
یک نشان خوب فقط نمایشی پرزرق و برق از شرکت شما نیست. نشان ها، آرم ها و 
لوگوها داستان شرکت ها را تعریف می کنند. جزییات بسیار ساده و کوچک، دنیایی 
از معانی و داستان را به لوگوی شرکت وارد می کند. به لبخند کوچکی که روی بسته 
های تحویل کالای آمازون نقش بسته دقت کرده اید؟ این لبخند از جمله همین 
جزییات کوچک اما مشهود است. به این فکر کنید که چه نشانی می تواند به بهترین 

شکل شرکت شما را معرفی کند.

   تکرار، تا هر میزان که لازم است
لازم نیست به نخستین ایده ای که به ذهن رسید، بچسبید و همان را نهایی کنید. 
می توانید پیاده سازی ایده را چندبار تکرار کنید و حتی برای مدتی آن رها کنید 
و به خودتان زمان بیشــتری بدهید.  این زمان، فرصتی برای اســتراحت است اما 
استراحتی که به جسارت و خلاقیت بیشتر بینجامد. فراموش نکنید که قرار نیست 
برای خلاقیت بیشتر، نخستین موردی  که به آن اشاره کردیم را نادیده بگیرید. اگر 
طراح حرفه ای لوگو نیستید، بســیار مهم است که از قوانین طراحی برای رسیدن 
به بهترین لوگو سر در بیاورید. هم چنین در این زمان می توانید به طور آزمایشی، 

لوگوی خود را به طور محدود عرضه کنید و نتیجه را ببینید.

   از کمک حرفه ای استفاده کنید
کمک حرفه ای گزینه ای است که همیشه برای شما وجود دارد. بازار طراحی لوگو و 
نشان برای کسانی که بودجه کمی دارند، پیشنهاداتی دارد. ابزارهای رایگان طراحی 
می تواند به عنوان گزینه ای موثر در طراحی لوگوی شرکت ها عمل کند و بعضی 
افراد با دریافت هزینه ای اندک، می توانند نشان های خوبی خلق کنند. اگر بودجه 
ای برای بازاریابی در نظر گرفتید، روی کمک حرفه ای برای طراحی نشان به طور 
ویژه فکر کنید. فراموش نکنید که نباید زمان و هزینه ای بیش از آنچه باید به این 
موضوع اختصاص دهید اما توقف کافی بر طراحی لوگو ضروری است. طراحی لوگو 
و نشان، انجام یک آزمایش ساده نیست. تلاش و زمان کافی را برای آن در نظر بگیرد 
و مطمئن شوید لوگویی که طراحی کردید نشان دهنده چیزی نیست که شما می 
خواهید از آن دوری کنید. بعضی لوگوها به موضوعات نامناسبی اشاره می کند و 
طراحان و صاحبان شرکت ها به دلیل عدم توجه کافی به دام یک نشان غیر اخلاقی 
می افتند. شاید تعجب کنید که این اتفاق چندین بار افتاده است. برای اینکه با این 
مشکل رو به رو نشــوید، پس از طراحی،  نمونه لوگو را برای بازبینی به افراد دیگر 

نشان دهید.

اتاق بازرگانی تهران
گــــــزارش

استارت آپ
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